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DEĞERLI ÜYELERIMIZ VE OKURLARIMIZ
Öncelikle,
Sizlerle aramızda önemli bir köprü vazifesi görevi üstlenen GENÇ ÇİZGİ Dergisi’nin 
yeni bir sayısında daha beraberiz.
GAGİAD ile ilgili haber, makale ve röportajlar, aynı zamanda Gaziantep ve ülke gün-
deminin yer aldığı Dergimiz için bu sayı bir başka anlam taşıyor. Şehrimizin en uzun 
soluklu kurumsal yayın organlarından birisi haline gelen GENÇ ÇİZGİ’nin 50. sayısı-
na ulaşmanın mutluluğu içerisindeyiz. Bu gurur tüm GAGİAD ailesinindir.

İçimizde büyük bir heyecanla sizlere “Merhaba” dediğimiz ilk sayımızın yayınlan-
masının üzerinden 25 yıl geçti. Hepimiz için bir ilk buluşma, bir tanışma niteliğin-
deki o ilk sayımız bizler için apayrı bir gurur kaynağı olmuştur. Bugün ise GENÇ 
ÇİZGİ’nin 50. sayısında sizlere hitap ederken çok daha farklı bir gururu yaşıyoruz. 
İlk sayımızdan 50. sayımıza kadar  dergimize emeği geçen  tüm Başkan ve Yönetim 
Kurulu üyelerimize, editörlerimize, komisyon üyelelerine, ailemizin her bireyine tek 
tek katılım ve katkılarından dolayı teşekkür etmek istiyorum. 
GENÇ ÇİZGİ  bizim için sadece kurumsal bakış açımızı aktarma aracı olmadı. Kurul-
duğumuz günden beri bizi ileri taşıyan, büyümemize, gelişerek güçlü bir aile olma-
mıza neden olan vizyonumuzu sizlerle paylaşmanın, karşılıklı etkileşim sağlamanın 
bir yolu oldu. Bu etkileşim içerisinde derneğimiz ile ilgili haberleri ve gelişmele-
ri  sizlerle paylaşmaya çalıştık ve çalışmaya devam ediyoruz. Bu sütunlarda, kimi 
zaman büyüklerimizin tecrübelerini aktardık, kimi zaman genç arkadaşlarımızın 
başarı hikayelerine tanıklık ettik. Tüm bunları yaparken de en önemli önceliğimiz 
GAZİANTEP oldu. 
Değerli GAGİAD ailesi;
Oldukça yoğun bir faaliyet dönemi geçirdik. GAGİAD GENÇ ve GAGİAD ÇOCUK proje-
lerinin hayata geçirildiği,  farklı başlıklar altında toplantıların ve söyleşilerin gerçek-
leştiği, gezilerin tertiplendiği bu döneme dair tüm gelişmeleri bu sayımızda sizlere 
aktarmaya çalıştık. Ayrıca GOLD üyemiz Sayın Fikret Kileci ile yaptığımız röportajı il-
giyle okuyacağınızı tahmin ediyorum. Komisyon üyelerimizin kaleme aldığı, keyifle 
ve ilgi ile okuyacağınızı düşündüğümüz makaleler de dergimizin yine bu sayısında 
bulacaksınız.
Derneğimizin her zaman sahip olduğu ve olması gerektiği “Birlikteliği’ GENÇ ÇİZGİ 
ile sizlere yansıtmaya çalıştık. 
Daha nice ‘GENÇ ÇİZGİ’ Dergisi okumak dileğiyle…

50.sayımızdan merhaba
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Eğitim ve Çevre Fonu6

Sayın Eğitim ve Çevre Gönüllüsü

GAGİAD Eğitim ve Çevre Fonu Sertifikaları tasarımı yenilendi... Özel 
günlerinizde siz de eğitime ve çevreye katkıda bulunun, fark yaratın.

Özel günlerinizde eğitim ve çevre fonu sertifikası göndermek için 
dernek merkezimiz ile irtibata geçebilirsiniz.

Not:  10 adet fidan sertifikası “75 TL” - Pano bedeli “75 TL”



50. sayımız ile karşınızda olmaktan büyük bir gurur ve mut-
luluk duyuyoruz.

Takdir edersiniz, devamlılık ve sürdürülebilirlik başarının 
en önemli kriterlerindendir. Bu açıdan bakınca 50. sayımız 
ayrı bir önem kazanıyor.  Yapısı, örf ve adetleri, üyeleri ile 
gurur duyduğumuz derneğimiz, 25. yaşını geride bırakırken 
geleceğe doğru emin adımlarla ilerlemeye devam ediyor.

Geleceğe hazırlık hepimizin ortak vazifesi.  Hem işyerleri-
mizde, hem evlerimizde, hem çocuklarımızın eğitiminde 
hem de başında olduğumuz kurumlarda bu hazırlığı yap-
mamız şart.  

Yönetim Kurulu Başkanlığı görevini aldığım günden beri 
hayalim olan GAGİAD Çocuk ve GAGİAD Genç’i kurarak 
geleceğe yönelik en önemli adımlardan bir tanesini gerçek-
leştirmiş bulunuyoruz.  GAGİAD Çocuk ve GAGİAD Genç ile 
derneğimizi yeni kuşaklara aktarmak, bunu yaparken üye-
lerimiz ve çocuklarımız arasındaki bağı kuvvetlendirmek 
en büyük hedefimiz.  Bu süreçte çocuklarımızın bu konuda 
sergilediği istekli tavır ise bizleri motive eden en büyük un-
sur oldu.

Son sayımızdan bu yana sosyal hizmetler, ekonomi, kişisel 
gelişim ve network geliştirme konusunda üyelerimizin, ko-
misyonlarımızın, kadınları kurulumuzun ve çocuklarımızın 
katkılarıyla bir çok faaliyeti gerçekleştirme imkanımız oldu.

Tüm faaliyetlerimiz her zaman olduğu gibi yine Gaziantep’in 
daha parlak geleceği ve üyelerimizin gelişimine katkı sağla-
ma paydası altında toplandı.

Sivil toplumun etkisini, küçük ve büyük faaliyetlerle yaratı-
labilecek muazzam etkiyi iyi bilen, toplumdan aldığını top-
luma geri vermeye çalışan bireyler olarak düzenli ve sürekli 
olarak daha anlamlı bir gelecek için çalışmaya, çabalama-
ya ve fark yaratmaya özen gösterdik.

Sanayide enerji verimliliğinden ekonomiye, e-ticaretten 
sağlık sanayisine, sinemadan kütüphane tefrişine birçok 
anlamlı faaliyete imza attık.  

Ancak bu zaman penceresinde yaptığımız en anlamlı faali-
yetlerden bir tanesi Sosyal Etkinlikler Komisyonumuz koor-
dinasyonunda, çocuklarımızın da katılımı ile gerçekleştirdi-
ğimiz Çanakkale gezimizdi.  Sadece Cumhuriyet tarihimizi 
değil, aynı zamanda dünya tarihini değiştiren 18 Mart Ça-

nakkale Zaferinin 104. yılında ecdadımızın huzurunda ol-
mak bizlere ayrı bir gurur ve mutluluk yaşattı.  Çanakkale 
Şehitliğine düzenlediğimiz gezi ise unutulmazdı.  Bu vesi-
le ile bir kere daha başta Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk ve silah arkadaşları olmak üzere tüm şehitlerimizi 
rahmetle, ebediyete intikal etmiş gazilerimizi şükranla anı-
yoruz.

Yerel seçimleri geride bırakan ve ekonomik darboğazdan 
geçen ülkemizde üretmeye, değer yaratmaya devam eden, 
koşullar her ne olursa olsun elini taşın altına koyup azimle 
çalışmaya devam eden Gaziantep’imizle gurur duyuyoruz.

Yine bu vesile ile tüm bu yoğun tempoda hep yanımızda 
olan Yönetim Kurulumuza, Kadınlar Kurulumuza, Komis-
yonlarımıza, çocuklarımıza ve eşlerimize minnetlerimi su-
nuyor, dergimizde emeği geçen herkese teşekkür ediyorum.

Nice Genç Çizgilere!

Saygı ve sevgilerimle,

Bora Tezel
Yönetim Kurulu Başkanı 
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Değerli Genç Çizgi Okurları,



AGİAD Yönetim Kurulu ve 
üyeleri, İTÜ Enerji Planlama-
sı ve Yönetimi Ana Bilim Dalı 
Başkanı Sayın Prof. Dr. Sermin 
Onaygil’in konuşmacı olarak 
katıldığı, Gaziantep OSB Mü-
dürlüğü toplantı salonunda ger-
çekleştirilen “Sanayide Enerji 

Verimliliği’’ konulu söyleşide bir araya geldi.

SANAYIDE ENERJI 
VERIMLILIĞINI KONUŞTUK
GAGİAD Yönetim Kurulu ve üyeleri 
“Sanayide Enerji Verimliliği’’
konulu söyleşide bir araya geldi.

Bizden haberler8
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DÖŞMAN GELECEK
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TOPLANTIDA Türkiye ve dünya ekonomisi, döviz kurları, finansal 
yatırım araçlarının etkin kullanımı ve uygulanabilecek yöntemler 
hakkında üyelere bilgi verildi.
Türkiye’nin bankacılık sektöründe uzun yıllara dayalı tecrübesi bulu-
nan Cem Mengi ile gerçekleşen söyleşiye katılım yoğun oldu.

GÜNDEMDE EKONOMI VAR
GAGİAD Yönetim Kurulu ve üyeleri, CM Capital 
Danışmanlık Yönetim Kurulu Başkanı Cem 
Mengi’nin konuşmacı olarak katıldığı ”Ekonomi 
Gündemi” toplantısında bir araya geldi.

Cem Mengi, Bora Tezel
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AŞARILI olmanın ipuçlarını veren Çöçelli, 
“Girişimcilik doğru yönetildiği zaman değer 
bulmaktadır. Birincisi hayalperest olmamak 
lazım, insan yapabileceği veya çok iyi bildiği 
bir alanda girişimci olmalı çünkü girişimcilik 
tutku ile birleşince başarıya ulaşıyor. Emek ol-
mazsa olmaz, bilgi olabildiğince çok, ilgili tut-
ku bir aşk gibi, sabır, sakin ve sessiz girişimcilik 

ve başarı için bu 4 bacak olmazsa olmaz ve biri eksik olunca denge 
olmaz, her an düşebilirsiniz” dedi.
GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel ise konuşmayı ilham 
verici bulduğunu belirterek Çöçelli’ye katılımlarından dolayı te-
şekkür etti ve kendisi gibi kadın girişimcilerin sayısının artmasını 
umut ettiklerini dile getirdi.
Söyleşi, GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel tarafından 
GAGİAD Ormanında Perihan Çöçelli adına dikilen 27 fidan 
sertifikası ve plaket takdimi ile sona erdi.

PERIHAN ÇÖÇELLI 
GIRIŞIMCILIĞI ANLATTI

GAGİAD Yönetim Kurulu ve üyeleri, Per-Su 
Suni Deri Yönetim Kurulu Başkanı Perihan 
Çöçelli’nin konuşmacı olarak katıldığı 
“Girişimcilik” konulu söyleşide bir araya geldi.

B
Bora Tezel, Perihan Çöçelli
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AGIAD Yönetim Kuru-
lu ve Üyeleri, Banka-
lararası Kart Merkezi 
(BKM) Genel Müdürü 
Dr. Soner Canko’nun 
konuşmacı olarak ka-
tıldığı ”E- Ticaret ve 
Dijitalleşme” toplantı-

sında bir araya geldi.

BKM olarak vizyonlarının nakitsiz öde-
melerde geleceğin deneyimini yaşatmak 
olduğunu dile getiren Dr. Soner Canko; 
“Ödeme sistemleri içerisinde, nakit kul-
lanımı gerekmeksizin her türlü ödemeyi 
veya para transferini sağlayan veya des-
tekleyen bir sistem, platform ve altyapı-
ları oluşturmak, işletmek ve geliştirmek 
üzerine kurulu bir yapımız var. BKM ola-
rak arzu etiğimiz şey ödemeleri kolaylaş-
tıran güvenli çözümler ile Türkiye’ye de-
ğer katmaktır” dedi. Sosyal sorumluluk 
kültürünün bireysel düzeyde gelişmesi 
yönünde çalışmaları hayata geçirirken, 
Türkiye’yi dijital bağış kavramıyla ta-
nıştırdıklarını söyleyen Canko; “BKM 
Express’in başında bankacı edasıyla 
çalışırken, e-ticaret şirketleri sayesinde 

‘internet girişimciliğini’ öğrendik. Tam 
okuduk, araştırdık, anladık derken bu 
kez 2014 yılında 2 genç girişimci misa-
firim olup ‘sosyal girişimciyiz’ deyince 
yeni bir ufuk açıldı önümüzde. O zaman-
dan bu zamana BKM olarak hem şirket 
içinde hem de Türkiye çapında dijital 
bağış bilincinin güçlenmesini sağlaya-
cak projeler geliştiriyoruz. Bu kapsamda 
E-bağış kavramını Türkiye ile tanıştır-
dıktan sonra dijital cüzdan BKM Express 
aracılığıyla toplamda 176.000 dijital 
bağış işlemi sonucunda elde edilen 3,5 

milyon TL’lik tutar, çeşitli STK’lara ve 
vakıflara aktarıldı. Biz bağış yapmanın, 
paylaşmanın daha adil ve farkında bir 
toplumun anahtarlarından bir tanesi 
olduğuna inanıyoruz. Amacımız gelecek 
günlere ışık tutup toplumu ileriye taşıya-
bilmek ”şeklinde konuştu.

Söyleşi, GAGİAD Yönetim Kurulu Baş-
kanı Bora Tezel tarafından GAGİAD Or-
manında Dr. Soner Canko adına dikilen 
27 fidan sertifikası ve hediye takdimi ile 
sona erdi.

Bankalararası Kart 
Merkezi(BKM) Genel Müdürü 
Dr. Soner Canko’nun 
konuşmacı olarak katıldığı 
“ E-Ticaret ve Dijitalleşme” 
konulu söyleşide; Dünyada 
ve Türkiye’de dijitalleşmenin 
önemi, uygulanabilirliği, 
kurumlara entegre edilmesi ve 
ülkemizde ki sosyal sorumluluk 
projeleri konuşuldu.

G

BKM Genel Müdürü
Dr. Soner Canko’yu konuk etti

GAGİAD, “E-Ticaret ve Dijitalleşme” söyleşisinde
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AKCANLAR ESKİ HONDA
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K YATIRIM Ekono-
mik Araştırmalar ve 
Piyasa Strateji Mü-
dürü Eralp Denktaş, 
Pazarlama ve Satış 
Geliştirme Müdürü 
Ebru Şengül ve Tü-
rev İşlemler Satış 

Müdürü Çağan Atlan’ın konuşmacı ola-
rak katıldığı toplantıda 2019 enflasyon 
görünümü ve tahminler, özel sektörün 
ve merkezi yönetimin dış borç ödeme 
takvimi, TL kredilerinin gelişimi, banka-
cılık sektörü yurtdışı finansman ve kredi 
görünümü konularında bilgi verildi.

Toplantıda Türkiye Ekonomisi hakkın-
da genel bilgilendirme yapan Denktaş; 
“2019’da enflasyonda normal koşullar-
da gerileme bekliyoruz. Enflasyondaki 
gerilemeye paralel politika faizinde 
özellikle yılın 2. yarısında tekrar geri-
leme bekliyoruz. Bununla birlikte TL 
kredi aktivitesindeki toparlanma 2. 
çeyrekten itibaren ekonomik büyümeye 
olumlu yansıyacak” dedi.
Toplantı, GAGİAD Yönetim Kurulu Baş-
kanı Bora Tezel’in AK Yatırım Yurt İçi 
Satış Bölüm Başkanı Canan Mertol Öz-
demir ve konuşmacılara verdiği sertifika 
ve plaketle son buldu.

EKONOMI BULUŞMASI
GAGİAD Yönetim Kurulu ve üyeleri, AKBANK- AK Yatırım katılımları ile gerçekleşen 
Yatırım Ürünleri ve Türkiye Ekonomisi Bilgilendirme toplantısında bir araya geldi.

A
Canan Mertol Özdemir, Bora Tezel

Eralp Denktaş, Bora Tezel Çağan Atlan, Bora Tezel Ebru Şengül, Bora Tezel
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AZİANTEP Genç İşa-
damları Yönetim Ku-
rulu Başkanı Bora 
Tezel ve dernek üye-
leri, Diyetisyen Işıl 
Canbolat’ın “Detoks 
Sıvılarının Hayatımız-
daki Yeri” söyleşisinde 

bir araya geldi.

Herkesin kendi beslenme disiplinini 
oluşturarak uygun diyet ve beslenme 
yöntemini bulması gerektiğini dile geti-
ren Diyetisyen Işıl Canbolat; “ Bireylerin 

vücutlarını iyi tanıması,hangi besinleri-
nin kendilerine uygun olduğunu bilmesi 
büyük önem arz etmektedir. Bilinçsiz ya-
pılan diyet sağlık problemlerine yol aça-
bilir. Şok diyetlerden uzak, doğru egzer-
siz ve dengeli beslenmeyi eşit önemde 
tutarak hazırlanan detoks programlarıy-
la hedefinize ulaşabilirsiniz. Modern ya-
şam bizi birçok sentetik kimyasallar ve 
kimi zararlı doğal maddelerle karşı kar-
şıya getiriyor. Detoks ise vücudu bu kim-
yasallardan ve toksinlerden arındırmak 
için yapılan bir uygulamadır. Detoks 
yaparken alacağınız meyve ve sebzele-
rin organik olmasına dikkat etmelisiniz. 
Hormonlu besinlerle yapacağınız detoks 
programlarından verim alamazsınız. De-
toks programında mutlaka lifli gıdalar 
tüketilmeli, C vitamini almalı, en az 2 
litre su tüketilmeli ve mutlaka  ama mut-
laka stresten uzak durarak, kendinizi 
rahatlatıcı aktivitelerde bulunmalısınız” 
dedi.

Beslenme konusunda tüyolar veren Can-
bolat; “Baharatlara beslenmenizde yer 
vermek çok önemli. Vitamin ve mineral 
değerleriniz bozuksa yaptığınız diyetler 

işe yaramayabilir. Diyete başlamadan 
mutlaka bu testleri yaptırmanız gereki-
yor. Hipokrat’ın da dediği gibi, “Besinler 
ilacınız, ilacınız besininiz olsun” ifadele-
rini kullandı.

Söyleşi, GAGİAD Yönetim Kurulu Başka-
nı Bora Tezel tarafından GAGİAD Orma-
nında Sayın Işıl Canbolat  adına dikilen 
27 fidan sertifikası takdimi ile sona erdi.

Gaziantep Genç İşadamları Derneği (GAGİAD) tarafından düzenlenen 
“Detoks Sıvılarının Hayatımızdaki Yeri” konulu söyleşide, konuşmacı 
olarak Diyetisyen Işıl Canbolat ağırlandı. Sağlıklı yaşam konulu programda, 
beslenmenin püf noktalarını anlatılarak, detoks sıvıları tarifleri paylaşıldı.

Diyetisyen Işıl Canbolat ile
“Detoks sıvılarının hayatımızdaki yeri” söyleşisi

G
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AZİANTEP Genç 
İşadamları Der-
neği (GAGİAD) 
Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Tezel 
ve beraberindeki 
üyelerden oluşan 
heyet, kobilerin re-

kabet edilebilirliğini artırarak,  inovas-
yonu geliştirmek ve tasarım kültürünü 
teşvik etmek amacıyla hizmet veren 
Gaziantep Bölgesel Endüstriyel Tasa-
rım ve Hibrit Modelleme Merkezi’ne 
(GETHAM) teknik gezi düzenledi.

Gezi ile ilgili değerlendirmede bulu-
nan Gaziantep Genç İşadamları Der-
neği Yönetim Kurulu Başkanı Bora 
Tezel; “Geleneksel hale getirdiğimiz 
yurt içi teknik gezilerimizle ülkemizde 
ki başarı hikayelerini yerinde görme-
yi, şehrimizi ve üyelerimizi geleceğe 
hazırlamak için ne gibi adımlar atma-
mız gerektiğini saptamayı ve üretim 
kültürümüz ile ufkumuzu geliştirmeyi 
hedefliyoruz” dedi.

Kurumsal anlamda ihtiyaç duyulan 
tüm hizmetleri verdiklerini bu anlam-

GAGIAD, GETHAM Endüstriyel 
Tasarım Merkezi’ne

Türkiye’deki farklı sektörlerin 
başarı hikayelerini inceleyen 
GAGİAD Üyeleri, Gaziantep 
Bölgesel Endüstriyel Tasarım 
ve Hibrit Modelleme Merkezi’ne 
(GETHAM) teknik gezi 
düzenleyerek firma hakkında 
detaylı bilgi aldılar.

G
teknik gezi düzenledi
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da Fabrika, Stüdyo, Ajans ve Start-Up Merkezlerinin 
olduğunu dile getiren GETHAM Genel Müdürü Onur 
Akar; “ Dört ayrı birim ve sekiz ayrı laboratuvarımızla 
hizmet verdiğimiz merkezimizde, son teknoloji ekip-
manlar aracılığıyla, prototip mühendisliği,  imalat 
danışmanlığı ile girişimci firmalara tasarım ve ürün 
geliştirme konusunda destek sağlamaktayız. Tüm 
sektörlere yönelik çalışan girişimcilerin ve firmala-
rın ihtiyaç duydukları, ürün, kalıp, model, makine 
parçaları gibi komplike parçaları işleyebilen 5 ek-
sen, yüksek hız ve mikron hassasiyetine sahip CNC 
makinemizle hizmet vermekteyiz. Ayrıca Türkiye’de 
nadir bulunan, profesyonel bir 3D yazıcımızla gerçek 
mühendislik malzemesi kullanılarak FDM teknoloji-
si ile farklı sektörler için hızlı prototipleme, az adetli 
üretim, fonksiyonel parça ve doğrudan son kullanıcı 
parça hizmeti vermekteyiz” diye konuştu.

Düzenlenen geziden dolayı memnuniyetlerini dile 
getiren GETHAM Yönetim Kurulu Başkanı Uğur 
Acıoğlu  ise; “Bizim amacımız, bu kurumdan kar 
amacı gütmek değil, Gaziantep’e destek olmaktır. Bu 
kapsamda GAGİAD gibi güçlü bir kuruluşun bizleri 
ziyareti çok anlamlıdır. Şehrimize vereceğimiz 
teknolojik destek bizleri uluslararası platformlarda 
daha güçlü kılacaktır” şeklinde konuştu.

Ziyaret çekilen hatıra fotoğrafı ile sona erdi.
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AGİAD Yönetim Ku-
rulu ve Üyeleri, Wall-
grens Türkiye Ceo’su 
Selim Taşo, MT Hol-
ding Sağlık Genel Mü-
dürü Recep Altekin, 
Nareks Ecza Deposu 
Genel Müdürü Aydın 

Işık ve Medisec Tıbbi Cihazlar Yönetim 
Kurulu Başkanı İbrahim Halil Akıncı’nın 
konuşmacı olarak katıldığı, ‘’Sağlık ve 
Sanayi Bilgilendirme Toplantısı” konulu 
söyleşide bir araya geldi.

Türkiye’nin sağlık sektöründe bölgede-
ki rolü, sektördeki sorunlar ve fırsatlar, 
yatırım olasılıkları ve yeni eğilimleri 
hakkında konuşulan toplantının açılış 
konuşmasını GAGİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Tezel yaptı. Türkiye sağlık 
sektörünün önemli temsilcileriyle bir ara-
da olmaktan büyük mutluluk duyduğunu 
söyleyen Tezel; “Gaziantep, hem verdiği 
hizmetlerle hem de sağlık konusunda ki 
yatırımlarıyla bölgede önemli bir mer-
kezdir. Bizler sektörün gerçeklerini orta-
ya koyarak bu pazara girmeyi planlayan 

yatırımcılara yol gösterecek bir platform 
oluşturmaya çalıştık. Türkiye sağlık sek-
törü bölge içinde önemli ve gelecek için 
umut vaat eden bir pazar. Biz de GAGİAD 
olarak bu pazarı önemsiyoruz” dedi.

Türkiye’de ilaç ve sağlık sektörünün pa-
zar payından bahseden Wallgrens grubu 
Alliance Healthcare Türkiye CEO’su Selim 
Taşo; “Türkiye ilaç sektörü, dünyanın en 

büyük 18., Avrupa’nın 7., Ortadoğu’nun 
ise 2. büyük pazarıdır. Sağlık sektörü, özel 
yatırımlar ve kamu-özel ortaklık modeli 
ile yıldan yıla hacimsel olarak genişle-
yen bir sektördür. Kur artışı ve enflasyon 
oranındaki artışlar, ilaç fiyat artışları ile 
kısmen dengelenmektedir. Diğer ülkeler-
de ilaç oldukça pahalı olmasına rağmen, 
Türkiye’de devlet bu konuda özel çalış-
malar yaparak, ilacın halka oldukça uy-
gun bir şekilde satılmasına destek olmak-
tadır. Şu anda da yenilikçi ürünler için 
Sağlık Bakanlığı’nda daha hızlı bir onay 
süreci geçirmek için yasal süreç devam 
etmektedir. Sağlık sektöründe büyümek 
istiyorsanız, yenilikçi ürün trendlerini 
yakalamaya çalışarak, muadili olan ürün-
lere değil muadili olmayan ürünlere yö-
nelin. Ve mutlaka üretim ve pazarlamaya 
ağırlık vererek yeni üretim alanları oluş-
turmak için çalışın” şeklinde konuştu.

Türkiye’deki medikal sektörü ve yapılan-
ması hakkında geniş ve açıklayıcı bilgi-
lere yer veren MT Holding Sağlık Genel 
Müdürü Recep Altekin; “Medikal sektörü 
oldukça geniş bir ürün yelpazesini ve tek-

Sağlık ve sanayi bilgilendirme

Gaziantep Genç İşadamları Derneği (GAGİAD) dünyanın ve 
Türkiye’nin önde gelen sağlık sanayi alanında faaliyet gösteren 
firmaların temsilcilerini ağırladı. Toplantıda sağlık ve sanayi 
sektörü hakkında detaylı bilgi verilerek sektörün nabzı tutuldu.

G

toplantısında sektörün nabzı tutuldu
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nolojiyi içinde barındırmaktadır. Bu sektörde binlerce farklı 
ürünler bulunmaktadır. Bu kapsamda Medikal Sektörü, ilaç 
sektörü ile birlikte sağlık sektörünün en önemli ve anahtar 
bileşenlerinden birini oluşturmaktadır. ABD’nin, dünya tıb-
bi cihaz pazarı içerisindeki payı %49 iken, 35 yıllık medikal 
sektör üretim geçmişi olan Türkiye’nin, dünya tıbbi cihaz 
pazarı içerisindeki payı %1’dir. Rakamlardan da görüldüğü 
üzere, beklentinin çok altında kalmaktadır. Burada büyük 
bir açık gözlenmekte ve yatırımcılar için fırsat doğmaktadır. 
Bu fırsat doğru değerlendirilirse medikal sektörüne büyük 
bir ivme kazandırılabilir” dedi.

AKINCI; “SAĞLIK REFORMLARIYLA
BÜYÜK MESAFE KAT ETTİK”

Türkiye’nin medikal sektöründe üretim ve ithalat yaptığı 
ürünlerden, hammaddelerden, istatistik verilerden ve piya-
sa şartlarından bahseden Nareks Ecza Deposu Genel Müdürü 
Aydın Işık ; “Türkiye ‘de sağlık sektöründe faaliyet gösteren 
ve zaten hâlihazırda Ortadoğu, Avrupa ve Afrika’dan birçok 
müşterisi olan firmalar, sahip oldukları yüksek potansiyel 
sebebiyle, yurtdışında da başarılı olabilirler” diye konuştu.

Türkiye sağlık sektörü pazarının çok aktif olduğunun altını 
çizen Medisec Tıbbi Cihazlar Yönetim Kurulu Başkanı İbra-
him Halil Akıncı ise; “Ülkemiz sağlık sektöründe son 15 yıl-
da gerçekleştirdiği sağlık reformlarıyla çok büyük bir mesafe 
kat etti. Hem devlet hem de özel sektör önemli ölçüde sağlık 
yatırımları yaptı. Dinamik Türk medikal sektörünün, ihra-
cat performansı özellikle son birkaç yılda dünyaya sunulan 
kaliteli ürünlerle beraber sürekli artış göstermektedir. Türk 
medikal sektöründe vasıflı işçilik, yüksek mühendislik kali-
tesi ve ürün çeşitliliği doğrultusunda daha da önemli pazar 
paylarına ulaşacağını düşünmekteyim” dedi.

GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel’in, konuşma-
cılara GAGİAD Hatıra Ormanına dikilecek 27 adet ağaç ser-
tifikası takdim etmesinin ardından, toplantı çekilen hatıra 
fotoğrafı ile sona erdi. 

Bora Tezel, Selim Taşo, Mehmet Ali Şimşek Bora Tezel, Recep Altekin, Mehmet Ali Şimşek

Bora Tezel, Aydın Işık, Mehmet Ali Şimşek

Bora Tezel, İbrahim Halil Akıncı, Mehmet Ali Şimşek
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LKEMIZIN tarihi-
ni ve güzellikleri-
ni incelemek için 
düzenlenen gezi-
ye GAGİAD Yöne-
tim Kurulu Baş-
kanı Bora Tezel, 
Yönetim Kurulu 
Üyeleri, üyeler, 
eşleri ve çocuk-

ları katıldı. Rehber eşliğinde yapılan 
gezide Ayvalık Şeytan Sofrası, Cunda 
Adası,  Assos Antik Kenti, Truva An-
tik Kenti, Gelibolu Tarihi Savaş Alanı, 
Atatürk Evi ve Çanakkale Şehitlikler 
Abidesi gezilip, detaylı bilgi alındı.

Gezi programı hakkında değerlendir-
me yapan GAGİAD Yönetim Kurulu 

Gaziantep Genç İşadamları Derneği (GAGİAD),
üyelerine yönelik Çanakkale Gezisi düzenledi.

Ü

GAGIAD’dan Çanakkale’ye
anlamlı gezi
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Başkanı Bora Tezel: “Türkiye’nin tarih-
teki yerini almasında Çanakkale Savaşı 
çok önemlidir.  Çanakkale’de şanlı bir 
tarihin nasıl yazıldığını, başta Başku-
mandan Mustafa Kemal Atatürk ve si-
lah arkadaşları olmak üzere tüm şehit 
ve gazilerimizin bu ülkeyi nasıl sava-

şarak kazandıklarını yakından görmek 
için bu gezi bizlere güzel bir fırsat oldu. 
Özellikle de çocuklarımıza Çanakkale’yi 
anlatmak ve Çanakkale ruhunu yerinde 
görmelerini sağlamak bizim için çok de-
ğerliydi. Çocuklarımızın milli duygular 
içinde yetişmesini sağlamak için çalış-

malar yapmaya devam edeceğiz” dedi.

GAGİAD üyeleri gezi boyunca, tarihi ve 
turistik mekânları gezmenin yanı sıra 
bol bol anı fotoğraf çektirirken, Çanak-
kale Savaşı’nın tarihine dair ayrıntılı 
bilgi aldı.
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SINEMA KEYFI
GAGİAD Ailesi, geleneksel hale gelen sinema etkinliğinde bir araya geldi.
GAGİAD üyeleri, vizyona yeni giren ve Yılmaz Erdoğan’ın yapımcılığını üstlendiği  
“Organize İşler 2” adlı filmi izlediler. Yönetim Kurulu Üyeleri  ve üyelerin katılım 
sağladığı sinema gecesinde aileler ve çocuklar keyifli anlar yaşadılar.
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DRY TÜRK GELDİ



URULDUĞU günden bu yana sosyal 
sorumluluk projelerinde aktif rol alan 
Gaziantep Genç İşadamları Derne-
ği (GAGİAD), Gaziantep’e bağlı Işıklı 
Köyünde bulunan Işıklı Ortaokuluna 
kitap bağışında bulundu. Ziyarete Yö-
netim Kurulu Başkanı Bora Tezel ve 
GAGİAD Yönetim Kurulu Üyeleri katıl-

dı.
Gerçekleşen ziyarette konuşma yapan Yönetim 
Kurulu Başkanı Bora Tezel, “Ülkemizin istikbali olan 
öğrencilerimize, aydınlık bir gelecek bırakmak istiyorsak 

onları daha çok kitap okumaya teşvik etmeliyiz. Eğitim 
sürecinde yeterli ve eşit imkânlara sahip olmayan okullara 
ulaşarak, öğrencilerin eğitim hayatlarındaki ihtiyaçlarını 
gidermek derneğimiz için çok önem taşımaktadır. Bu 
kapsamda bu kitaplar çocuklarımıza ilham olarak yollarına 
ışık tutacaktır. Biz GAGİAD olarak her zaman onların bu 
yolda destekçisi olmaya devam edeceğiz” diye konuştu.
Işıklı Ortaokulu Müdürü Ayhan Keklik ise destek nedeniyle 
teşekkür ederek;“ Kitap yardımlarıyla geleceğe ışık tutan 
tüm GAGİAD Ailesine ilgilerinden ve yardımlarından dolayı 
teşekkür ederim” dedi. 
Ziyaret, günün anısına çekilen hatıra fotoğrafı ile sona erdi.

Sosyal Sorumluluk24

Eğitime verdiği destekle ön plana 
çıkan Gaziantep Genç İşadamları 
Derneği (GAGİAD) ‘Kütüphaneler 
Haftası’ münasebetiyle Işıklı 
Ortaokulunu’nun kütüphanesine kitap 
bağışında bulundu.

GAGİAD’tan eğitime tam destek

K
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ANATOLİAN HALI
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Yerli Malı Anne Eli
DR. SİNA AKAN 
GÜMÜŞBURUN

İZ izlediğimiz Holl-
ywood filmlerinde 
buzdolabını aç, al 
ve mikrodalgaya at 
kadını maalesef hay-
ranlıkla izlemiş bir 
nesiliz kabul edelim. 
Yemek yapmaktan 

üşenen mümkünse en hazır ve en çabuk 
önümüze ne gelebilecekse onu tercih 
eden ve meyveyi bile seçmeden amba-
lajla alan bir nesil. Çok şükür son birkaç 
yıldır gastronomi ve sağlıklı yaşam moda 
oldu da mutfağa ilgimiz arttı. 

En kötüsü ne biliyor musunuz hastalık-
lar hızla yayılmaya başlayınca ve birkaç 
doktor çıkıp gerçekleri söyleyince farkı-
na vardık acı gerçeklerin. Mesela kendi 
ülkenin toprağında yetişeni tüketmenin 
ve kendi evinde yaptığını tüketmenin 
önemini vurgulayıp durdular. Herkes 
birden ev yapımına ve doğala önem ver-
meye başladı. Yoksa hazır çorbaları mo-
dernlik, hazır tablet et sularını pratiklik 

sanıp, yaşayıp gidiyorduk. Anlamadığım 
şey; ceviz ülkemizde bolca varken neden 
Amerikan cevizi tercih edilmeye başlandı 
ya da Bor elmasını bırakıp nasıl elmanın 
en pürüzsüzünün ve en parlağının en iyi-
si olduğunu düşündük. Taze taze sağılıp 
getirilen sütü küçümsedik, market sütü-
nü yere göğe sığdıramadık. Ama yanıldık, 
yanıltıldık.

Sahi bizim bir haftamız vardı ne oldu 
ona? ‘Yerli Malı Haftası’ hani hepimizin 
heyecanla okula yerli bir meyve götürdü-
ğümüz. Umut ediyorum hala devam edi-
yordur. Birilerinin şunu dediğini duyuyo-
rum ‘küreselleşen dünyada bu mümkün 
değil.’ Aksine ben  üretimin her zaman 
faydasına inanan bir insan olarak yanı 
başımdaki üreten insanı neden destek-
lemeyeyim, zaten en doğalı da bu değil 
midir? Sof domatesinin kokusunu, bursa 
şeftalisinin tadını başka bir yerde bula-
biliyor musun? Ama daha küçük ölçekte 
düşünürsek biz üretmeyi evde bıraktık 
maalesef. Birçoğumuz evimizde üretme-

ye zaman bulamadığımız ya da üşendi-
ğimiz için hazırlara gittik. Haliyle yanı 
başımızdaki üreticiden bir haber olmak, 
onları desteklememek çok anormal karşı-
lanmasa gerek. Halbuki bu kadar önemli 
ve sağlıklı bir mutfağın varisleri olarak ve 
onları nesilden nesile taşıyabilmek için 
ve en önemlisi kendi sağlımız için kendi 
yediğimizi üretebilsek güzel olmaz mı? 
Böylece büyüklerimizin anlattığı kamış 
aşı gibi Gaziantep yemeklerini de tarihin 
tozlu sayfalarına gömmeyiz. Hem kendi 
mutfağımıza sahip çıkmak için bizim de 
elimizi taşın altına koymamız gerekmi-
yor mu? Üzülerek söylemem gerekirse 
eğer elimizi taşın altına koymazsak hem 
büyük ölçekte hem küçük ölçekte kaybe-
deceğiz. 

Ne yazık belki de çocuklarımız o muhte-
şem kokulu domatesleri, gerçek üzümle 
yapılmış sucukları hiç bilmeyecek. ‘Ne 
kaybedebilirler ki bilmesinler’ diyorsanız 
ona da  peki. 

B
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MİLİMETRİK ESKİ
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AZIANTEP Genç İşa-
damları Derneği ta-
rafından ortaöğretim 
öğrencilerinin katılı-
mıyla düzenlenen “Ge-
leceği Çiz; Yıl 2019” 
temalı resim yarışması 
ödül töreni Primemall 

Alışveriş Merkezinde  yapıldı. Töre-
ne GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı 
Bora Tezel, GAGİAD Yönetim Kurulu 
üyeleri,öğretmenler ve öğrenciler katıl-
dı. Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından 
değerlendirilen  168 eser arasından, de-
receye giren öğrencilere ödülleri verildi.

Gerçekleştirilen törende yarışmanın bi-
rincisi Azra Höngül ödülünü  GAGİAD 

1.Dönem Kadınlar Kurulu Başkanı Dilek 
Öğüt’ün elinden alırken, yarışmanın 
ikincisi olan Dilara Kılınç’a ise ödülünü 

Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel tak-
dim etti. Üçüncü Şehriban Büşra Kılıç 
ise ödülünü Kadınlar Kurulu Başkanı 

Gaziantep Genç İşadamları Derneği’nin (GAGİAD) ortaöğretim 
seviyesi için düzenlediği “Geleceği Çiz; Yıl 2030”
Temalı  Resim Yarışmasında ödüller sahiplerini buldu.

G

Geleneksel GAGIAD
resim yarışmasında

çocuklar geleceği çizdi
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Müge Tezel’in elinden aldı. Mansiyon 
ödülüne layık gösterilen Tolga Aysa’nın 
ödülünü ise GAGİAD Eğitim Çevre Ko-
misyonu Başkanı Metin Tepe takdim etti. 
Büyük ödüllerinin verilmesinin yanı sıra 
yarışmaya katılan diğer eser sahiplerine 
ise sürpriz ödüller layık görüldü.

Ödül Töreninde konuşan GAGİAD Baş-
kanı Bora Tezel; “Geleceği Çiz; Yıl 2030 
Konulu resim yarışmamızı düzenleme-
ye karar verdiğimizde, resmi çizen ço-
cuklarımızın gelecek ile ilgili nasıl bir 
dünya hayal ettiklerini çocuklarımızın 
gözünden görmeyi amaçladık. GAGİAD 
olarak  her yıl  düzenlediğimiz resim 
yarışmamızda geleceğimizin en güzel 
yatırımı olan çocuklarımıza tatlı bir re-

kabetle resmi sevdirmek ve sanata teş-
vik etmek amacını taşıyoruz. Dünyaya 
çocuklarımızın ve gençlerimizin gözü ile 
bakabilmek, dünyayı daha yaşanılası ve 
renkli bir hale getirecektir. Bu kapsamda 
yarışmaya katılan eserlere baktığımızda 
çocuklarımızın gayretleri bizleri son de-
rece mutlu etmiştir. Bu yarışma umarım 
onlar için yeni bir kapı olur ve daha çok 
resim yapıp içsel zenginliklerini daha da 
geliştirirler. Yarışmamıza emek verip ka-
tılan tüm öğrencilerimize teşekkür eder, 
başarılarının devamını dilerim” dedi.

Yönetim Kurulu Başkanı Tezel’in konuş-
masının ardından öğrencilere ödülleri 
takdim edildi. Tören hatıra fotoğrafı çe-
kimi ile sona erdi. 
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AGİAD, gold üyesi de olan Kileci, 
başarılı iş yaşamını, özel hayatını ve 
hayata dair izlenimlerini GENÇ ÇİZGİ 
okurları ile paylaştı.

Kendinizden kısaca bahseder 
misiniz?
1 Mayıs 1965 Gaziantep doğum-
luyum. İlk, orta ve lise eğitimimi 

Gaziantep’te tamamladım. Uludağ Üniversitesi’nde 
okurken Gaziantep’e dönüp iş hayatına atıldım. Gıda 
sektöründe kendi işimi kurup, iç ve dış pazarlarda 
çalışmaya başladım. Halen tekstil, gıda, ambalaj, geri 
dönüşüm ve teknoloji alanlarında iş hayatına devam 
ediyorum. 21 Eylül 1988’de Berin Hanım ile hayatımızı 
birleştirdik.   Kerem ve İrem isminde iki evladımız oldu. 
Daha sonra hayatımıza gelin kızım Cemre katıldı. Sonra 
da şu an tüm ailenin odağında olan torunum Ali Sarp.

“PİLOT OLMAK İSTERDİM”

Hayal ettiğiniz ama yapamadığınız bir şey var mı?
Başarılı bir pilot olup, gökyüzünde sesten hızlı jet kul-

Güneydoğu İhracatçılar Birliği (GAİB) 
Koordinatör Başkanı, aynı zamanda 
Tekstil İhracatçıları Birliği Başkanı 
Fikret Kileci, genç işadamlarına 
önemli tavsiyelerde bulundu. 
Gençliğin enerjisi ile tecrübenin 
mutlaka birleşmesi gerektiğini 
söyleyen Kileci “Hayallerinizin 
peşinde gidin ve asla öz güveninizi 
kaybetmeyin” dedi.

Başarılı iş insanı, GAİB Başkanı
Fikret Kileci’den gençlere mesaj:

G

ÖZ GÜVENINIZI
ASLA KAYBETMEYIN

Fikret Kileci
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lanmak. Ayrıca, çok iyi bir sesim olma-
sını ve bir enstrümanı çok iyi çalmayı 
isterdim.

En büyük başarınız sizce nedir?
Huzurlu bir aileye sahip olmamdır. Her 
konuda bana destek olduğu için önce-
likle bu hayattaki en büyük destekçim 
yol arkadaşım Berin hanıma, çocukları-
ma, anneme, babama, kardeşlerime çok 
teşekkür ediyorum.  

En büyük şansınız sizce nedir?
Benim en büyük şansım yol arkadaş-
larım. Öğretmen bir anne ve babanın 
ilk çocuğu olarak dünyaya gelmem ve 
onların beni imkanları dahilinde en iyi 
şekilde yetiştirmeleridir. Özellikle ba-
bam, her ne kadar gençlik yıllarımda 
birçok konuda çatışmış olsak da benim 
en önemli yol arkadaşlarımdan biridir. 
Annemin ise asla hakkını ödeyemem. 
Benim için büyük fedakarlıklar yapan 
annemi çok seviyorum. Annem ve ba-
bam, beni dürüst, namuslu ve çalışkan 
bir Türkiye Cumhuriyeti vatandaşı ola-
rak yetiştirmek için ellerinden gelenin 
fazlasını yaptılar. Annemin de baba-
mın da saygı ile ellerinden öpüyorum. 
Kardeşim Necdet, çalışkan, güvenilir, 
hırslı ve başarı odaklıdır. Şu anda iş 
hayatında birlikte mücadele veriyoruz. 
Kardeşim Sermet,  “doktor bey” ailenin 
doktoru. Aynı zamanda gurme. Nerede, 
ne zaman, ne yenir, en iyi o bilir.
Berin hanım, yol arkadaşım, bu hayat-
taki en büyük şansım, gerek özel haya-
tımızda, gerekse iş hayatımızda birçok 
zorluğu birlikte aştığımız, yeri geldiğin-
de yüklemeyi yetiştirmek için günlerce 
dinlenmeden çalıştığımız, yeri geldi-
ğinde motosiklet üzerinde yurt dışında 
dağların tepesinde kaybolup arkadaşla-
rımızla biz nereye gidiyoruz dediğimiz, 
ama çok şükür ki sonunda birlikte hep 

gülümseyebildiğimiz hayat arkadaşım 
Berin hanım. 

Oğlum Kerem, bebeklik ve çocukluk yıl-
larında bizi sürekli olarak peşinden koş-
turup derin derin düşünmemize sebep 
olsa da, bu gün sakin, mutlu, başarılı bir 
aile babası. Amcası ile birlikte işlerimizi 
yürütmeye çalışan yol arkadaşım.
Kızım İrem, evimizin neşe kaynağı, ai-
lemizin göz bebeği, her zaman pozitif, 
her zaman yüreği sevgi dolu canım ku-
zum, yol arkadaşım. Gelin kızım Cemre, 
iyi ki hayatımıza girdin. Evet sıra geldi 
Ali Sarp Kileci’ye. Hep söylerlerdi ben 
de “ne kadar çok abartıyorlar, böyle şey 
olur mu, evlat veya torun ne fark eder” 
derdim. Ama öyle değilmiş. Gerçekten 
torun başka bir şey. Bunu anlatmak çok 
mümkün değil bence. Ancak insan yaşa-
yınca görüyor gerçeği. Küçücük bir canlı 
gelip oturuyor hayatınızın merkezine ve 
her şey onun etrafında dönmeye başlı-

yor. Canım torunum, iyi ki geldin dün-
yamıza seni çok seviyoruz.
İşte benim şanslarım. İyi ki varlar.

“PİŞMANLIKLARIMIZDAN DERS 
ÇIKARTABİLMELİYİZ”

Pişmanlıklarınız oldu mu?
Özel hayatımda ve iş hayatımda her in-
sanda olduğu gibi benim de pişmanlık-
larım olmuştur tabi ki, ama hiçbiri ona-
rılamayacak düzeyde değildir. Önemli 
olan bu pişmanlıklardan ders çıkararak 
sonrasında aynı hatalara düşmemek-
tir. Hayat asla güllük gülistanlık değil. 
Bunu çok iyi bilmeli ve buna göre ha-
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reket etmeliyiz. Unutmamamız gereken 
en önemli şey, tecrübe. Her ne konuda 
olursa olsun başımızdan geçenler iyi ve 
kötü deneyimlerin eseridir. Hayatı yaşa-
madan deneyim sahibi olamayız.

Olmazsa olmazlarınız var mı?
Başta Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk, ülkem ve ailem. Tüm bunların 
sayesinde özgürce, başım dik, gururla 
yaşayabilmek, çalışabilmek ve hayatımı 
devam ettirmek, günü geldiğinde ar-
kamdan bir hoş seda bırakabilmek.

MOTOSİKLET TUTKUSU…

Hobileriniz nelerdir? Hobilerinizle 
başka insanları da etkilediğinizi 
düşündünüz mü?
Sosyal hayatımda yapmaktan zevk al-
dığım birçok hobim var. Ama en büyük 
hobim “Motosiklet”.  Eşimle birlikte 
bizim gibi motosiklet sevdalısı dostları-
mızla yurt içinde ve yurt dışında uzun 
seyahatler yapıyoruz. Spor benim ya-
şam şeklim. Olmazsa olmazım. Uzun 
doğa yürüyüşleri, tenis, kayak, yüzme 
bunlardan birkaçı. Okul yıllarında ve 
sonrasında voleybol, futbol, masa te-
nisi ve halk dansları ile ilgilendim. Ho-
bilerim benim sosyal yaşantımı pozitif 
yönde etkiliyor. Bu konuda elimden 
geldiğince çevremi teşvik etmeye çalı-
şıyorum. Bir insanın mutlaka bir hobi-
si olmalı. Günlük hayatın stresinden, 
rutininden bizi uzaklaştıracak, tedavi 
edecek en önemli uğraştır hobilerimiz.     
Burada motosiklet ile ilgili bazı konula-
rı gençlerimiz ile paylaşmak istiyorum; 
Öncelikle motosiklet tüm dünyada etkin 
olarak kullanılan bir ulaşım aracıdır. 
Özellikle gelişmiş ülkelerde trafikteki 
bir motosikletin, otomobilden ya da 
diğer kara taşıt araçlarından hiçbir far-
kı yoktur. Bu nedenle biz de çevremizi 
motosikletleri fark etmeleri konusunda 
uyaralım. Bugün dünyada birçok insan 
günlük hayatında, çok daha kıvrak, seri, 

ekonomik ve çevreci olan, en önemlisi 
de kendinizi özgür hissedeceğiniz bu 
kara taşıt aracını kullanmaktadır. Be-
nim çevremde birçok iş insanı yurt için-
de ve yurt dışında otomobil yerine mo-
tosikleti tercih ediyorlar. Buna en yakın 
örnek kardeşim Necdet Kileci ve oğlum 
Kerem Kileci. İstanbul’da günlük ulaşım 
aracı olarak motosikleti tercih ediyorlar. 
Ben de İstanbul’da olduğum zaman ter-
cihimi aynı yönde kullanıyorum. Çünkü 
başka türlü o trafik keşmekeşinden kur-
tulamıyor, günün büyük bir bölümünü 
yollarda harcıyorsunuz. Elbette bu denli 
ayrıcalıklı bir kara taşıt aracının kendi-
ne has bir takım kullanım kuralları, ko-
şulları olacak. 
Birinci kural, öncelikle donanımsız asla 
kullanmayacağız. Kask, korumalı kıya-
fet, eldiven ve bileğimizi kavrayan taba-
nı kaymayan bot veya ayakkabı. Çünkü 
bu ekipman sizi tahmin edemeyeceğiniz 
kadar iyi muhafaza eder. 
İkinci kural, alkollü iken veya ilaç kul-
lanıyorsanız ya da kendinizi dinç ve 
sağlıklı hissetmiyorsanız, yani uyanık 
ve zinde değilseniz, dikkatinizi toplaya-
mıyorsanız kesinlikle kullanmayın. Bu 
kural tüm taşıtlar için geçerli olmakla 
birlikte motosiklette çok daha önemli. 
Diğer taşıtlarda belki bir şansınız olabi-
lir ama bu araçta çok zor. Motosiklet ha-
tayı kabul etmez, bedeli çok ağır olabilir.
Son kural, trafik kurallarına harfiyen ve 

Gençlere, en büyük tavsiyem, çevrelerini çok iyi 
gözlemlesinler.  Sürekli akıllarını kullansınlar. 
Doğru bildikleri ve inandıkları değerlerin 
peşinden gitsinler ve kendi yeteneklerini çok iyi 
tespit etsinler. Bu yeteneklerini büyüklerinin 
tecrübeleriyle birleştirerek doğru kararlar alsınlar. 
Asla özgüvenlerini kaybetmesinler. 
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kesinlikle uymak. Hız sınırı, seyir şekli, 
şerit değiştirme, özellikle ayna kullanı-
mı gibi. Çünkü biz motosiklet kullanıcı-
ları örnek olmalıyız. Hata yapmamaya 
özen göstermeliyiz. Her zaman diğer 
sürücülerin de hata yapabileceklerini 
düşünerek, temkinli hareket etmeli ve 
emniyeti elden bırakmamalıyız.    
       
Sıradan bir gününüzü
anlatır mısınız?
Sabah erken kalkmaya gayret ederim, 
mümkün olduğu kadar spor ile güne 
başlarım. Vaktim olursa kahvaltımı 
evde yapmaya çalışırım ama çoğu za-
man yapamam. Gün ortasında mutlaka 
arkadaşlarım ile genel konularda sohbet 
ederim. Akşam işin bitiş saatine göre ai-
lemle ya da arkadaşlarımla zaman geçi-
ririm.

Beslenmenize dikkat eder misiniz?
Evet. Günde iki öğün yiyorum. Akşam 
yemek yememeye çalışıyorum. Tuz, şe-
ker ve ekmek tüketmiyorum. Ama tatlıyı 
da çok seviyorum.

Ne tarz müzik dinlersiniz?
Kulağıma hoş gelen her tür müzik din-
lerim. Müziğin bir lisanı olduğunu dü-
şünmüyorum. O anki ruh halinize göre 
mutlaka size hitap eden bir tür vardır.

Atatürk hayranı olduğunuzu 
biliyoruz, düşüncelerinizi
paylaşır mısınız?
Atatürk bizim sahip çıkmamız, asla 
unutmamamız gereken en önemli de-
ğerimizdir. Bütün dünyanın kabul etti-
ği çok az sayıda liderden biridir. Biz ne 
kadar şanslıyız ki böyle bir lider Türkiye 
Cumhuriyeti’ni bize armağan etmiştir. 
Millet olarak yapmamız gereken yegane 
şey, onun çizdiği yolda yürümek, göster-
diği ülküde yaşamak ve onu yaşatmak-
tır.  Ne Mutlu Türküm diyebilene.

Gelecekle ilgili planlarınız var mı?
Sorumluluklarım bittikten sonra, din-
gin, sakin ama yine üretken bir yaşam 
sürmek istiyorum. Zira benim bu ya-
şıma kadar hep hareketli bir yaşamım 
oldu. Okul hayatımda, iş hayatımda ve 
sosyal çevremde sürekli birtakım şeyleri 
doğru yapmak, mümkünse mükemmel-
liği yakalamak için mücadele ettim. Bu 
mücadele, insanı manen çok rahatlatsa 
da bedenen yoruyor. Aklımdan çok be-
denimi dinlendirmek istiyorum. Çünkü 
ben biliyorum ki aklım sürekli bir şeyle-
rin peşinde olacak.

GENÇLERE ÖNEMLİ TAVSİYELER…

Gençlere neler tavsiye edersiniz?
En büyük tavsiyem, çevrelerini çok iyi 
gözlemlesinler.  Sürekli akıllarını kul-
lansınlar. Doğru bildikleri ve inandıkla-
rı değerlerin peşinden gitsinler ve kendi 
yeteneklerini çok iyi tespit etsinler. Bu 
yeteneklerini büyüklerinin tecrübele-
riyle birleştirerek doğru kararlar alsın-
lar. Asla özgüvenlerini kaybetmesinler. 
Evet, çalışmak hem de çok çalışmak ge-
rekiyor. Tüm dünyada ekonomik, siyasi 
ve politik krizlerin had safhaya çıktığı, 
sürekli dikkatli, uyanık ve pratik olma-
mız gereken hem de böyle bir ortamda. 
Unutmayalım ki genç kardeşlerim bizim 
bu çağa ayak uydurabilmemizin, ülke-
mizi ve milletimizi başarıya ulaştırabil-
memizin tek yolu, değerlerimizi ve ide-
allerimizi kaybetmeden, zekice, çabuk 
ve doğru kararlar alıp, hızlıca uygula-
yabilmek. Bu ancak sağlıklı bir beyin ile 
mümkün. Genç kardeşlerim, bu konuda 
bütün dünyada yöntem, beyni rutinin 
dışına çıkarmak, beynimizi bir elektro-
nik alet gibi düşünün. Cep telefonumuz 
bazen saçmalıyor. Ne yapıyoruz? Kapa-
tıp açıyoruz, yetmiyor enerji kaynağını 
keserek sıfırlıyoruz. İşte insan da bazen 
sıfırlanmaya ihtiyaç duyuyor. Spor yapın. 

Mutlaka bir hobiniz olsun. Kendinize ve 
ailenize zaman ayırın. Mutlaka çocukla-
rınız ile zaman geçirin. Anne ve babanızı 
mutlaka ziyaret edin. Vatanımıza ve mil-
letimize sahip çıkalım. Bırakalım herkes 
kendi işini yapsın, ama doğru yapsın. 
Siyasetçi, yönetici, sanayici, lokantacı, 
çiftçi, öğrenci, işçi, memur.. Şahsi men-
faatlerimizi ülke menfaatlerinin önüne 
koymayalım. Unutmamalıyız ki milleti-
miz varsa biz varız. Vatanımız varsa biz 
varız. Vatanımız yok ise, milletimiz yok 
ise bizim var olmamız hiçbir şey ifade 
etmez. Gençlerimiz, çocuklarımız her 
zaman bizim en kıymetli hazinemizdir. 
Çocuklarımıza ve gençlerimize yatırım 
yapmalı, sağlıklı çağdaş ve uygar nesil-
ler yetiştirmeliyiz. 
Genç kardeşlerim, sakın unutmayın ki 
bu millet sizden çok şeyler beklemek-
te. Büyük Önder Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ün gençliğe hitabesinde dediği 
gibi  “Muhtaç olduğun kudret damarla-
rındaki asil kanda mevcuttur”      

Sosyal hayatımda yapmaktan zevk aldığım birçok 
hobim var. Ama en büyük hobim “Motosiklet”.  Eşimle 
birlikte bizim gibi motosiklet sevdalısı dostlarımızla 
yurt içinde ve yurt dışında uzun seyahatler yapıyoruz. 
Spor benim yaşam şeklim. Olmazsa olmazım. 

Hayat asla güllük gülistanlık değil. Bunu çok iyi bilmeli ve 
buna göre hareket etmeliyiz. Unutmamamız gereken en 
önemli şey, tecrübe. Her ne konuda olursa olsun başımızdan 
geçenler iyi ve kötü deneyimlerin eseridir. Hayatı 
yaşamadan deneyim sahibi olamayız.



Bizden haberler34

GAGIAD Ailesi baharın gelişini kutladı
Gaziantep Genç İşadamları 
Derneği Yönetim 
Kurulunun ve üyelerinin 
katılımıyla gerçekleşen 
Barbekü Partisinde baharın 
gelişi kutlandı.
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AVALARIN ısınmasıy-
la birlikte yaza daha 
motive bir başlangıç 
yapmak ve baharın 
gelişini kutlamak ama-
cıyla Gaziantep Genç 
İşadamları Derneği, 
üyelerini barbekü par-
tisinde ağırladı. Gazi-

antep Atıcılık ve Tenis Kulübünde(GATAK) 
gerçekleşen organizasyon, etkinlikleriyle eğ-
lenceli anlara sahne oldu.Çocuklar kendileri 
için hazırlanan aktivitelerde doyasıya vakit 
geçirirken, üyelerde birbirleriyle keyifli bir 
sohbet ortamı yakaladı.

H
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GAZİANTEP Tenis ve Atıcılık Kulübü’nde (GATAK) gerçekleşti-
rilen programa AK Parti Gaziantep Milletvekili ve GAGİAD 2. Dö-
nem Başkanı Nejat Koçer, GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora 
Tezel, Yönetim Kurulu Üyeleri, Geçmiş Dönem Yönetim Kurulu 
Başkanları, Geçmiş Dönem Kadınlar Kurulu Başkanları ve üyeler 
katılım sağladı.
GAGİAD üyelerinin aileleri ile birlikte katıldığı geleneksel iftar 
programında misafirlere katıldıkları için teşekkürlerini sunan 

GAGIAD geleneksel iftar ve sahur

Gaziantep Genç İşadamları Derneği 
(GAGİAD) üyeleri ile gerçekleştirilen 
geleneksel iftar ve sahur programına 
bir yenisini daha ekledi.

programında buluştu
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Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel ilerleyen zamanlar-
da kendileriyle tekrar bir araya gelmeyi temenni ettiği-
ni dile getirdi.
İftar yemeği sonrası, sahur programı ile bir arada olan 
GAGİAD Ailesi ramazan ayının manevi atmosferi ve bir 
arada olmanın memnuniyetini yaşarken, çocuklar ise 
kendileri için yapılan aktivitelerde ramazan eğlencesi 
geleneklerimizi hatırladı.
İftar ve sahur programı çekilen hatıra fotoğrafları ile 
sona erdi.
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Gaziantep Genç İşadamları Derneği  (GAGİAD) Genç 
Kulübü ve çocuk üyeleri ile Erikçe Macera Parkı Çocuk ve 
Gençlik Kamp Eğitim Merkezinde eğlenceli anlar yaşadı. 

GAGİAD Genç Kulübü Erikçe macera 
parkı etkinliğinde bir araya geldi.
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OĞADA yaşam, temel kamp bil-
gisi ve eğitimi, okçuluk, yüksek 
ip parkurları ve doğa bilincinin 
aşılandığı etkinlik sayesinde 
GAGİAD’lı çocuk ve gençlerimiz 
doğada yaşama kültürü hakkın-
da bilgi sahibi olurken, survival 
parkurda eğlenceli ve heyecan-

lı dakikalar yaşadı. Profesyonel eğitmenlerin koç-
luk ettiği bu süreçte farklı aktiviteler gerçekleştiren 
gençler bedensel sınırlarını keşfetmenin yanı sıra 
dostluk ve rekabetin aynı anda yaşanabileceğini de 
deneyimlediler. 

D



AGİAD Çocuk Kulübü ilk etkinliğini 
Gaziantep Ekolojik binada düzenle-
nen ‘Unutulmuş Ormandaki Ağaç’ adlı 
tiyatro gösterisinde bir araya gelerek 
gerçekleştirdi. Tiyatro sonrası aileler ile 
birlikte teraryum atölyesinde buluşan 
GAGİAD’lı çocuklar, yaratıcılığın yanı 
sıra özgüven, bir grubun parçası halin-

de ortak bir hedefe yönelme gibi kişisel becerilerini de 
arttıkları faaliyette eğlenceli ve keyifli vakit geçirdi.

Sanatsal ve sosyal 
etkinliklerimiz sürüyor

GAGİAD Ailemiz, Gaziantep Ekolojik Bina’da düzenlenen 
“Unutulmuş Ormandaki Ağaç” adlı tiyatro gösterisi ve sonrasında 
yapılan “Teraryum Atölyesi” etkinliğinde bir araya geldi.

GAGİAD Genç40
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OPLANTIDA gençlerin istekle-
ri doğrultusunda düzenlenecek 
geziler ve etkinliklerle, yapı-
labilecek faaliyetler ile ilgili 
görüşlere yer verildi. Dernek 
merkezinde gerçekleşen top-
lantıda,11-14 yaş arası ve 14-17 
yaş arası olmak üzere gençlerin 

iki ayrı grup olarak faaliyetlerini sürdürmesi ka-
rarlaştırıldı. Birbiriyle tanışıp, projeler hakkında 
konuşan GAGİAD’lı gençler dernek merkezinde 
keyifli bir gün geçirdiler.

‘GAGIAD Genç’ buluşması
GAGİAD Ailemizin 11 ve 17 yaş 
arasındaki gençleri, dernek 
merkezinde yapılan tanışma 
toplantısında bir araya geldi.

41GAGİAD Genç

T
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TKİNLİKTE takım 
nedir, bir takımın 
başarılı bir proje 
üretebilmesi için 
neler gerekir, iyi bir 
takımın özellikleri 
nelerdir gibi sorular 
gençlerle birlikte 

cevaplanırken, çeşitli fiziksel aktivi-
teler ile de desteklenerek uygulama-
lı olarak takım çalışmaları yapıldı. 
GAGİAD’lı gençler uygulamalı ve gör-
sel olarak aldıkları bilgilerle keyifli bir 
öğrenme ortamı yakaladı.

Takım çalışması Psikolog Sezen Akı-
nal Bulut’un GAGİAD’lı gençlere; 
“Birleşmek başlangıç, birlikteliği sür-
dürmek gelişme, birlikte çalışmak ba-
şarıdır; ve bir takımın aklı, takımdaki 
bireylerin aklından her zaman daha 
büyüktür” sözlerini gençler ile paylaş-
ması ile sona erdi.

GAGİAD Genç  11-14  yaş  ekibi Psikolog Sezen Akınal Bulut’un 
önderliğinde “Takım Çalışması” etkinliğinde bir araya geldi.

‘GAGİAD Genç’ takım 
çalışmasında buluştu

E
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1-14 YAŞ arası gençlerin 
kişisel gelişimlerine katkı 
sağlamak amacıyla kuru-
lan GAGİAD Genç toplu-
luğunun, ilk toplantısına 
GAGİAD Kurucu Başkanı 
Adil Konukoğlu katılarak, 
derneğin vizyon ve misyo-

nu hakkında gençlere bilgi verdi.
Geçmişten örnekler, gelecekten de tavsi-
yeler veren Konukoğlu; “Başlarken şunu 
söylemek isterim ki ben bir Gaziantep 
sevdalısıyım. Yürüttüğüm tüm görevle-
rimde şehrime ne katabilirim görev duy-
gusuyla işe başlarım. Şunu unutmayın ki 
şehirler kendi kaderlerini kendileri belir-
ler. Şehirlerin yapılarını, büyümesini ve 
mutluluğunu arttırmak o şehirdeki insan-
ların elindedir. Doğru seçimler sizi katma 
değeri yüksek işlere yönlendirir” dedi.
İnsanın yalnızca kendi işinde ya da işlet-

mesinde çalışmanın yetmeyeceğini mut-
laka yaşadığı şehir ve ülke içinde çalışma-
sı gerektiğini dile getiren Adil Konukoğlu; 
“Bundan 25 yıl önce GAGİAD’ı kurarken 
41 arkadaşımız bir araya geldik. İlk önce 
şu soruyu sorduk kendimize; bu dernekte 
amacımız ne olmalı. Bu amaç çerçevesi 
içinde yol haritamız nasıl olmalı, neleri 

yapacağız, ne zaman yapacağız, bu yola 
çıktığımızda karşılaşacağımız problem-
ler nelerdir ve bunları nasıl aşacağız. 
Burada bahsetmek istediğim en önemli 
konuda, bunları yaparken hiç bireysel 
çalışmadığımdır. Ekip çalışması benim 
için çok değerlidir. Biz GAGİAD’lılar ekip 
çalışmasıyla her işin üstesinden beraber 
geldik ve hep beraber başardık. Sizlere en 
büyük tavsiyem birbirinize saygı duyan 
ve birlikte çalışıp üreten ekip ruhunu hep 
içinizde yaşatmanızdır” diye konuştu.
Toplantı GAGİAD Genç topluluğunun Adil 
Konukoğlu’na sorduğu sorularla ve ken-
dilerine belirledikleri vizyon ve misyonu 
bulmalarıyla sona erdi.

Adil Konukoğlu,
‘GAGIAD Genç’le buluştu
GAGİAD Kurucu Başkanı Adil Konukoğlu, GAGİAD 
Genç Topluluğunun ilk toplantısında kanaat 
önderliği yaparak, gençlerin projeleri hakkında 
onlarla sohbet etti.
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Gaziantep Valisi Sayın Davut 
Gül iade-i ziyaret kapsamında 

Gaziantep Genç İşadamları 
Derneği’ni ziyaret ederek, GAGİAD 

Yönetim Kurulu Başkanı Bora 
Tezel ve 13. Dönem Yönetim 

Kurulu Üyeleri ile dernek 
merkezinde bir araya geldi.

AZİANTEP Genç İşadamları Derneği 
(GAGİAD) Yönetim Kurulu Başkanı Bora 
Tezel, Vali Gül’e derneğin kuruluşu, amacı, 
faaliyetleri ve yapılacak olan projeler ile 
ilgili bilgi verdi.
Tezel, Vali Davut Gül’ü Yönetim Kurulu ile 
birlikte ağırlamaktan memnuniyet duy-
duklarını ifade etti.
Gaziantep Valisi Davut Gül ise, sivil top-

lum kuruluşlarının Gaziantep için önemini ve GAGİAD’ın 
yapmış olduğu faaliyetler ile ilgili aldığı bilgilerden ve ziya-
retinden memnuniyetini dile getirdi.

G
Vali Davut Gül GAGİAD’ı ziyaret etti
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Gaziantep Kurum Müdürleri
ile gündeme dair

GAZİANTEP ve Türkiye 
ekonomisi hakkında 
görüş alışverişinde 
bulunulan ziyarette, 
gündeme dair sohbet 
edildi. Ziyaret, hatıra 
fotoğrafı ile sona erdi.

Gaziantep Vergi 
Dairesi Başkanı 
Halil Tekin 
ve Gaziantep 
SGK İl Müdürü  
Mehmet Uzun 
GAGİAD Dernek 
Merkezimize 
ziyarette 
bulundular.
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ABD Ekonomi Müsteşarı 
konuğumuz oldu

Amerika Birleşik Devletleri 
(ABD) Ankara Büyükelçiliği 

Ekonomi Müsteşarı Erika Olson, 
Gaziantep Genç İşadamları 

Derneği Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Tezel’i ziyaret etti.

BD Ankara Büyükelçiliği Ekonomi Müs-
teşarı Erika Olson, Siyasi Bölüm’den 
Amy Smith ile ABD Adana Konsolosluğu 
Ekonomi ve Ticaret Konsolosu Kara Bab-
rowski GAGİAD dernek merkezini ziya-
rette bulundu. 
Ziyarette Türkiye ekonomisinin genel du-
rumu ve ABD yatırımcılarının Türkiye’ye 

ilişkin olumlu bakış açısı görüşülerek değerlendirildi.
Görüşme hatıra fotoğrafı ile son buldu.

A
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Öğrencilerden teşekkür ziyareti

ARİHTE ilk defa kız futbol takımı ile turnuva-
ya katılan Arif Nihat Asya Anadolu Lisesi kız 
futbol takımı Hatay Belediyespor’u 2-0 yene-
rek Türkiye yarı finallerine kalmayı garantile-
di. Arif Nihat Asya Anadolu Lisesi Müdürü İb-
rahim Halil Kavsara, takımı hazırlayan Beden 
Eğitimi Öğretmeni Harun Kutlar desteklerin-
den dolayı GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı 
Bora Tezel’e teşekkür ziyaretinde bulundu.

GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel, “Öncelikle bu pro-
jenin mimarı olan ve gençlerimize gönülden destek veren okul 
müdürü Halil İbrahim Kavsara ve takımı hazırlamada destek 
olan Beden Eğitimi Öğretmeni Harun Kutlar’ı kutlar, bizlere bu 
gururu yaşatan kız futbol takımının başarılarının devamını di-
lerim. Kızlarımızın sporla uğraşması bizleri çok mutlu ediyor” 
dedi.
Ziyaret Arif Nihat Asya Anadolu Lisesi Müdürü İbrahim Halil 

Kavsara ve kız futbol öğrencileri tarafından GAGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Bora Tezel’e desteklerinden dolayı teşekkür pla-
keti takdimi ve hatıra fotoğrafı çekilmesi ile sona erdi.

Arif Nihat Asya Anadolu Lisesi Takımı desteklerinden dolayı GAGİAD 
Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel’e teşekkür ziyaretinde bulundu.

T
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CHP Heyeti
derneğimizi ziyaret etti

1 MART yerel seçimlere kapsamında CHP Gaziantep 
Milletvekili Bayram Yılmazkaya, Şahinbey Belediye 
Başkan Adayı Muhittin Sait Köse, Şahinbey İlçe Baş-
kanı Uğur Özpolat ve CHP İl ve İlçe Yöneticileri, sivil 
toplum kuruluşlarına yönelik ziyaretleri kapsamın-
da GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel ve 
13.Dönem Yönetim Kurulu üyeleri ile bir araya geldi.
Dernek merkezinde gerçekleşen ziyarette gündeme 

dair karşılıklı sohbet edildi ve fikir alışverişinde bulunuldu. Ziyaret 
fotoğraf çekimi ile sona erdi.

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) 
Gaziantep Milletvekili Bayram 
Yılmazkaya, Şahinbey Belediye 
Başkan Adayı, İlçe Başkanları 
ve beraberindeki heyet GAGİAD 
Dernek Merkezini ziyaret etti.

3
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Pendik Sanayici ve İşadamları Derneği Yönetim 
Kurulu ve üyeleri, Gaziantep’e düzenlenen 
ziyaretleri kapsamında Gaziantep İşadamları 
Derneği Yönetim Kurulunu ziyaret etti.

ENDİK Sanayici ve İşadamları Derneği 
(PESİAD) yönetimi ve üyeleri, Gaziantep 
Genç İş Adamları Derneği’ni (GAGİAD) zi-
yaret ederek ekonomik gelişim noktasında 
fikir alış verişinde bulundular.
Her iki dernek üyelerinin ve yönetim kuru-
lunun katıldığı toplantı, GAGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Bora Tezel’in açılış konuş-

masıyla başladı. Tezel, Gaziantep Ekonomisi ve GAGİAD ile 
ilgili bilgi vererek, PESİAD Yönetim Kurulu ve Üyelerini ağır-

lamaktan duyduğu memnuniyeti dile getirdi.

PESİAD Yönetim Kurulu Başkan Vekili Sami Bayram ise 
İstanbul’un Pendik bölgesinde 2005 yılında sanayici ve işa-
damlarının bir araya gelerek kurdukları derneğin, amacı, 
yapmış oldukları faaliyetler ve üye profili ile ilgili bilgi verdi.
 
Her iki dernek üyelerinin tanışıp, fikir alışverişinde bulundu-
ğu ziyaret, karşılıklı hediye takdimi ve hatıra fotoğraf çekimi 
ile sona erdi.

P

PESIAD üyelerinden
GAGIAD’a ziyaret
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GAGIAD Yönetim Kurulu
Fatma Şahin’i makamında ziyaret etti

AGİAD Yönetim Kuru-
lu Başkanı Bora Tezel, 
beraberinde 13.Dö-
nem Yönetim Kurulu 
üyeleri ile Gaziantep 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Fatma Şahin’i 
makamında ziyaret 

ederek, başarı ve tebrik dileklerini iletti.

Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma 
Şahin’e yeni görevinde başarılar 
dileyen ve Gaziantep’e yapmış 
olduğu önemli katkılarından dolayı 
teşekkürlerini sunan Gaziantep Genç 
İşadamları Derneği Başkanı Bora 
Tezel; “Girişken ve halk ile iletişimi 
güçlü olan başkanımızın, bu seçimde 
de çalışmalarının karşılığını aldığını 
düşünüyorum. Biz de GAGİAD olarak, 
başkanımızın şehrimize kazandırdığı 
projelerini takdir ve takip ediyoruz. Bu 
kapsamda belediyemizle birlikte en 
etkin şekilde çalışmaya devam ederek, 

Gaziantep’e hizmetlerimizi sunacağız” 
şeklinde konuştu.

Yönetim Kurulu’muza ziyaretlerinden 
dolayı teşekkürlerini sunan Büyükşehir 
Belediye Başkanı Fatma Şahin konuş-
masında, GAGİAD’ın daima üretken ve 
ileriye dönük projeler içerisinde çalış-
tıklarını, yaptıkları çalışmalarla daima 
gençlere örnek olduklarını belirtti. Şa-
hin; “Şehrimiz için hepimiz birlikte elele 

vererek çalışırsak, kentimizi geldiği nok-
tadan daha yukarılara taşıyacağız. Biz 
ayrıştırıcı değil bütünleştiriciyiz. Ama-
cımız Gaziantep’i sadece ekonomi şehri 
değil gastronomi, bilim, sanat ve kültür 
şehri yapmaktır. Bu yönde birlik ve be-
raberlik misyonumuzla kazanan bizler 
değil, Gaziantep olacak” dedi.

Ziyaret hatıra fotoğraf çekimi ile sona 
erdi.

Gaziantep Genç İşadamları Derneği (GAGİAD), Gaziantep 
Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin’i makamında 
ziyaret ederek, yeni dönem için tebriklerini iletti.

G
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GAGIAD Yönetimi, Şehitkamil Belediye Başkanı

Rıdvan Fadıloğlu’na tebrik
ziyaretinde bulundular

EHİTKAMİL Belediyesi Baş-
kanı Rıdvan Fadıloğlu’nun 
makamında gerçekleşen zi-
yarette, Başkan Fadıloğlu’na 
yeni dönemde başarılar 
dileyen Gaziantep Genç İşa-
damları Başkanı Bora Tezel; 
“Gaziantep’in başarısın-
da hem belediyelerimizin 
hem de üretken halkımızın 
çok önemli katkıları var.

Bu kıymetli hizmetlerinden dolayı Başkan 
Fadıloğlu’na teşekkür ederiz. Yeni dönemde 
de kentimize kazandıracağı güzide projele-
rine, biz de GAGİAD Ailesi olarak her türlü 
desteği vereceğiz” dedi.

GAGİAD Yönetim Kurulu’na ziyaretlerinden 
dolayı teşekkür eden Şehitkamil Belediye 
Başkanı Rıdvan Fadıloğlu ise GAGİAD’ın 
hep örnek projelerle fark yaratan işlere 
imza atmayı başardığını vurgulayan konuş-
masında; “Şehitkamil Belediyesi olarak, 
şehrimiz için farkındalığımızı ortaya çıka-
rabilecek projeler ortaya çıkarmak ve sür-
dürülebilirliğini sağlamak için çalışmaya 
devam edeceğiz. Bu kapsamda kentimize 
vermiş olduğunuz destek çok anlamlıdır.” 
şeklinde konuştu.
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile ge-
tiren Başkan Fadıloğlu, GAGİAD Yönetim 
Kuruluna başarılar diledi. Görüşme, hatıra 
fotoğrafıyla sona erdi.

GAGİAD Yönetim 
Kurulu, Şehitkamil 
Belediye Başkanı 
Rıdvan Fadıloğlu’nu 
makamında ziyaret 
ederek hayırlı olsun 
dileklerini ilettiler.

Ş
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Gaziantep Genç İşadamları Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Tezel ve Yönetim Kurulu Üyeleri, Gaziantep 
Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Yeni Dönem Başkanı 
Cengiz Şimşek’e tebrik ziyaretinde bulundular.

AZİANTEP Genç İşadamları Derneği 
(GAGİAD) Yönetim Kurulu Başkanı Bora 
Tezel ve Yönetim Kurulu Üyeleri, Gaziantep 
Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu 
Yeni Dönem Başkanı Cengiz Şimşek ile bir 
araya geldi.
Görüşme esnasında yeni görevinin ha-
yırlı olması dileklerini ileten Tezel; 

“Türkiye’nin en büyük OSB’sine sahip kentimiz hep güzel 
işler yaptı. Bu güzel işlerin sizin başkanlığınız döneminde de 
katlanarak daha da ilerleyeceğinden şüphemiz yok. Bu se-
bepten dolayı GAGİAD Ailesi olarak biz işadamlarına düşen 
görev ve sorumluluğun farkında olarak önce şehrimiz sonra 

ülkemiz için çalışmaya devam edeceğiz” şeklinde konuştu.
Nazik ziyaretlerinden duyduğu memnuniyeti ileten Gazian-
tep Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı Cengiz 
Şimşek “Yeni dönemde de  OSB’de geleceği olan yatırımların 
artması için elimizden gelenin en iyisini yapmaya çalışaca-
ğız.Bunu yaparken de şeffaflık ve ulaşılabilirlik kavramlarını 
göz önünde bulunduracağız. Sanayicilerimizi dinleyip, yatı-
rımcılarımızın önünü açmak ve yeni iş sahaları oluşturmak 
için gayret göstereceğiz. Bu kapsamda GAGİAD gibi kıymetli 
sivil toplum kuruluşlarıyla işbirliği yaparak kentimiz için çok 
önemli projelere imza atabilir ve şehrimize katma değer kata-
rak zirvedeki yerimizi koruyabiliriz” dedi.
Ziyaret çekilen hatıra fotoğrafı ile sona erdi.

G

GAGIAD Yönetiminden
OSB Başkanına tebrik ziyareti
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MUTLU MAKARNA GELDİ
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ÜNÜMÜZDE kişilere iliş-
kin çeşitli veriler gelişen 
teknolojinin etkisiyle her 
gün farklı şekillerde  ko-
laylıkla işlenebilmekte ve 
aktarılabilmektedir. Bu 
verilerin işlenmesi kişile-
re mal ve hizmet sunanlar 

bakımından bazı kolaylıklar ve avantajlar 
sağlasa da verilerin yanlış yerlerde kullanıl-
ma riskini de beraberinde getirmektedir. Bu 
nedenle, kişilere ait, kişisel verileri koruya-
bilmek adına 6698 sayılı Kişisel Verilerin 
Korunması Kanunu 07 Nisan 2016 tarihli 
Resmi Gazete’de yayımlanarak yürürlüğe 
girmiştir... Kanun’da yer alan tanıma göre 
kişisel veri kimliği belirli veya belirlenebilir 
gerçek kişiye ilişkin her türlü bilgidir. Bu ta-
nıma göre sadece gerçek kişilere ait olan ki-

şisel verilerin korunması kanun kapsamına 
alınmakta olup, bu kişilerle ilişkilendirilerek 
kimliğin  belirlemesine ilişkin en küçük bir 
bilgi dahi kişisel veri olarak sayılacak ve ka-
nun kapsamında korunacaktır. Gerçek kişiye 
ait olmayan yani, tüzel kişilere ait bilgiler bu 
kanun kapsamında kişisel veri kapsamın-
da  değildir. Kişisel verilerin korunmasının 
özünde kişiliğin korunması yer almaktadır. 
Kanun’da yer alan kişisel verilerin korunma-
sı demokratik hukuk devleti için önemli bir 
husustur. Anayasa’da  özel hayatın gizliliği 
hakkı kapsamında  güvence altına alınmıştır. 
Zira demokratik ülkelerde özel hayatın gizli-
liği önemlidir.. Gelişen teknoloji ile birlikte 
kişilerin özel hayatlarını ve bilgilerini gizli 
tutulması son derece zor bir hale gelmiştir. *

Bu kanun  kapsamında, gerçek kişiye ait olan  
gerçek kişi ile ilişkilendirilebilecek her türlü 
veri kişisel veri olarak kabul edilmektedir. 
Kişisel verilerin işlenmesi, kişisel verilerin 
tamamen veya kısmen otomatik olan ya da 
herhangi bir veri kayıt sisteminin parçası 
olmak kaydıyla otomatik olmayan yollarla 
elde edilmesi, kaydedilmesi, depolanması, 
muhafaza edilmesi, değiştirilmesi, yeniden 
düzenlenmesi, açıklanması, aktarılması, dev-
ralınması, elde edilebilir hâle getirilmesi, sı-
nıflandırılması ya da kullanılmasının engel-
lenmesi gibi veriler üzerinde gerçekleştirilen 
her türlü işlemi ifade eder. *Bu işleme faali-
yetinin kişisel veriler otomatik işlemeye tabi 
tutulmasalar da, bir “veri kayıt sistemi” ara-
cılığıyla işlendiklerinde de kanun hükümleri-
ne tabi olmaktadır. Tamamen ya da kısmen 
belirli bir veri kayıt sisteminin parçası ola-
rak gerçekleştiriliyor olması yeterlidir. Yani 
şirketinizin  sistemine kaydedilen veriler, 
sunucularda tutulan kişisel veri içeren dos-
yalar ya da fiziki olarak tuttuğunuz sistemli 
arşiv odaları kişisel verinin işlenmesi olarak 
kabul edilir. Kişisel verileri rızalarına uygun 

kanunu’nun (KVKK) getirdiği yükümlülükler

Kişisel verilerin 
korunması 

ECE TEPE
AVUKAT

*KVKK Yayınları Nisan 2018 Ankara

G



Kişisel Verilerin Korunması Kanunu’na ve gelişmelere yönelik tüm 
personelin düzenli olarak bilgilendirilmesi, tüm personele yönelik 

farkındalık programı oluşturulmalıdır. 
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olarak saklanan kişilerin, bu bilgilerin 
işlenip işlenmediğini öğrenme, kişisel 
verileri işlenmişse buna ilişkin bilgi talep 
etme, kişisel verilerin işlenme amacını ve 
bunların amacına uygun kullanılıp kul-
lanılmadığını öğrenme, yurt içinde veya 
yurt dışında kişisel verilerin aktarıldığı 
üçüncü kişileri bilme, hakları vardır. Bu 
talepleri, yazılı olarak veya Kişisel Verileri 
Koruma Kurulu’nun ikincil mevzuat kap-
samında belirlediği diğer yöntemlerle ka-
yıtlı elektronik posta, kep  adresi, güvenli 
elektronik imza, mobil imza ya da ilgili 
kişi tarafından şirketimize daha önceden 
bildirilen ve veri sorumlusunun siste-
minde kayıtlı bulunan elektronik posta 
adresini kullanmak suretiyle, kuruluna 
iletebilirler.

Bu konuda  şirketlere bazı sorumluluklar 
düşmektedir. Kişisel Verilerin Korunması 
Kanunu’na ve gelişmelere yönelik tüm 
personelin düzenli olarak bilgilendiril-
mesi, tüm personele yönelik farkındalık 
programı oluşturulmalıdır. Bu konunun   
kanuni ve hukuki çerçevesi, kişisel veri 
envanterinin yönetimine ilişkin  hu-
suslar, veri paylaşımlarının yönetimine 
ilişkin hususlar, KVKK etki analizlerinin 

ilgili süreçlere  entegrasyonu, bilgi gizlili-
ği, erişim kontrolleri ve diğer bilgi  güven-
liği önlemleri gibi konularda bilgi sahibi 
olunmalıdır. 

Şirketlerin kişisel verileri yurtiçinde 
üçüncü taraflarla paylaşabilmesi için aşa-
ğıda ki koşulları yerine getirmiş olmaları 
gerekmektedir.

• İlgili kişinin açık rızasının alınması.
• Kanunlarda açıkça öngörülmesi.
• Fiili imkânsızlık nedeniyle rızasını açık-
layamayacak durumda bulunan veya 
rızasına hukuki geçerlilik tanınmayan 
kişinin kendisinin ya da bir başkasının 
hayatı veya beden bütünlüğünün korun-
ması için zorunlu olması.
• Bir sözleşmenin kurulması veya ifasıyla 
doğrudan doğruya ilgili olması kaydıyla, 
sözleşmenin taraflarına ait kişisel veri-
lerin işlenmesinin gerekli olması, veri 
sorumlusunun hukuki yükümlülüğünü 
yerine getirebilmesi için zorunlu olması.
• İlgili kişinin kendisi tarafından alenileş-
tirilmiş olması.
• Bir hakkın tesisi kullanılması veya ko-
runması için veri işlemenin zorunlu ol-
ması.

• İlgili kişinin temel hak ve özgürlüklerine 
zarar vermemek kaydıyla, veri sorumlu-
sunun meşru menfaatleri için veri işlen-
mesinin zorunlu olması gibi..

Kanun aynı zamanda özel hayatın gizlili-
ği ve kişisel verilerin korunmasına ilişkin 
olarak cezai hükümler öngörmektedir. 
Türk Ceza Kanunu’nun Kişisel Verilerin 
Kaydedilmesi başlıklı 135. maddesi uya-
rınca, hukuka aykırı olarak kişisel verileri 
kaydeden kimseye bir yıldan üç yıla ka-
dar hapis cezası verilir. Kişisel verilerin 
elde edilmesi sırasında Veri Sorumlusu 
veya yetkilendirdiği kişi, ilgili kişilere, 
işlenen kişisel verilerin kimlere ve hangi 
amaçla aktarılabileceği, kişisel veri top-
lamanın yöntemi ve hukuki sebebi, ilgili 
kişinin hakları gibi hususlara ilişkin ola-
rak bilgi vermekle yükümlü olup, kişisel 
verilerin hukuka aykırı olarak işlenmesi-
ni önlemek, kişisel verilere hukuka aykırı 
olarak erişilmesini önlemek, kişisel ve-
rilerin muhafazasını sağlamak amacıyla 
uygun güvenlik düzeyini temin etmeye 
yönelik gerekli her türlü teknik ve idari 
tedbirleri almak zorundadır.
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TATÜRK, yaşamı bo-
yunca tüm sevdiği in-
sanlara hangi yaşta olur-
sa olsunlar “çocuk” diye 
seslenirdi. Onun çocuğu 
yoktu ama tüm çocuklar 
onun çocuğuymuş gibi 
yaklaşırdı. İçindeki ço-

cuk sevgisi çok büyüktü.

Çocukların saf ve temiz yüreği, yalandan 
uzak oluşları, içlerinden geldiği gibi hareket 
etmeleri çok hoşuna giderdi. Gençlere en 
büyük tavsiyesi yalansız, dedikodudan uzak, 
disiplinli bir hayat sürmeleriydi.Atatürk ha-

yatı boyunca birçok evlat edindi. Son yılları-
nı da çok sevdiği bir çocukla geçirmişti. Adı 
Ülkü idi. Atatürk’ün öz evladı değildi belki 
ama onun herşeyi olmuştu. Onun çocuk 
sevgisinin bir simgesiydi.Keşke bizlerde im-
kanlarımız doğrultusunda evlat edinebilsek 
kimsesiz çocuklarımıza kucak açsak onlara 
aile olma imkanı tanısak, Atatürk’ün göster-
miş örnek davranışı nesilden nesile aktara-
bilsek.

Ataürk çağdaş ve mutlu Türkiye’yi çocuklar-
da görür çocuklara ülkemizin geleceği derdi 
ve tüm planlarını çocuklar üzerine yapar-
dı. Atatürk’ün çocuklarla ilgili birçok anısı 
vardır.Anılarından bir tanesi şöyledir; Ata-
türk bir gün çocuk balosuna gider.Ortalıkta 
bir şaşkınlık havası doğar.Küçük bir oğlan 
salonun orta yerinde kalır. Bu yavru hay-
ranlıkla bir süre Atatürk’e baktıktan sonra 
“Atatürk’üm, seni öpmek istiyorum” der. Or-
talığı sessizlik dalgası alır. Bu derin sessizliği 
Atatürk’ün şu sözleri bozar “Öyleyse, gel öp” 
der. Çocuk koşarak Atatürk’ün boynuna sarı-
lır. O sırada diğer çocuklar da: “Biz de.....Biz 
de.....” diye bağırırlar. Böylece tüm çocuklar 
Ata’yı doya doya öperler. Bu görüntü çok ki-
şiyi ağlatır.Büyük Atatürk de ağlar. Türk ço-
cuklarının bu engin sevgisi için ağlar. Hem 
de sevinç gözyaşı döker. O gün çevresinde-
kilere övünçle; “İşte benim kuşaklarım” der.

Atatürk’e göre “Vatanı korumak çocukları 
korumakla başlar”. Çocukları her türlü ih-
mal ve istismardan korumalı ve onları her 

ATATÜRK VE ÇOCUK

A
BEGÜM TÜMER
BASIN VE YAYIN KOMİSYON ÜYESİ



Mustafa Kemal Atatürk’ün zorlu savaş yıllarında insanların 
açlıkla sarsıldığı günlerde bile geleceğimiz olan çocuklarla 
yakından ilgilendiğini, birçok çocuğu koruması altına aldığını, 
çocukların sağlık, eğitim ve temel ihiyaçları için çalışmalarda 
bulunduğunu çeşitli kaynaklardan öğreniyoruz.. 
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koşulda yetişkinlerden daha özel olarak 
ele alınmalıdır diye düşünmüştür.

Mustafa Kemal Atatürk’ün zorlu savaş 
yıllarında insanların açlıkla sarsıldığı 
günlerde bile geleceğimiz olan çocuklarla 
yakından ilgilendiğini, birçok çocuğu ko-
ruması altına aldığını, çocukların sağlık, 
eğitim ve temel ihiyaçları için çalışmalar 
da bulunduğunu çeşitli kaynaklardan 
öğreniyoruz.. Durumun ehemniyetini 
Atatürk’ün “Vatandaş yardıma muhtaç-
tır.” sözlerinden anlıyoruz. 
 
ATATÜRK’TEN ARMAĞAN;
Atatürk’ün çocuklara olan sevgisinin en 
büyük tecellisi 23 Nisan 1920’de TBMM’yi 
açmış ve bu mutlu ve önemli günü  Cum-
huriyetimizin geleceği ve teminatı olan 
çocuklarımıza armağan etmiştir. Dünya-
da ilk kez bizim ülkemizde çocuk bayramı 
kutlanmaya başlanmıştır. İşte, 23 Nisan’ı 
çocuklara bayram olarak hediye eden 
Mustafa Kemal Atatürk’ten çocuklar için 
söylemiş olduğu unutulmaz sözler;

Atatürk’ün çocuklara seslenişi; “Küçük 
beyler, küçük hanımlar....”

Sizler hepiniz geleceğin bir gülü, yıldızı 

ve ikbal ışığısınız. Memleketi asıl ışığa bo-
yayacak sizlersiniz. Kendinizin ne kadar 
önemli, değerli olduğunuzu düşünerek 
ona göre çalışınız.Sizlerden çok şey bek-
liyoruz.

“Gelecek için hazırlanan vatan evlatları-
na, hiçbir güçlük karşısında yılmayarak 
tam bir sabır ve metanetle çalışmalarını 
ve öğrenim gören çocuklarımızın ana ve 
babalarına da yavrularının öğreniminin 
tamamlanması için hiçbir fedakarlıktan 
çekinmemelerini tavsiye ederim.”

“Bugünün küçükleri, yarının büyükleri-
dir.” 

Hedefe yalnız çocukları yetiştirmekle 
ulaşamayız! Çocuklar geleceğindir. Ço-
cuklar geleceği yapacak adamlardır. Fa-
kat geleceği yapacak olan bu çocukları 
yetiştirecek analar, babalar, kardeşler 
hepsi şimdiden az çok aydınlatılmalıdır 
ki, yetiştirecekleri çocukları bu millet ve 
memlekete hizmet edebilecek, yararlı 
ve faydalı olabilecek şekilde yetiştirsin-
ler! Hiç olmazsa yetiştirmek lüzumuna 
inansınlar! Okullardan başka; gazeteler, 
küçük dergiler köylere kadar yayınlanıp 
dağıtılmalıdır. Bizim köylümüz ne gazete 

ne dergi okumaz. Bilenler bilmeyenleri 
toplayıp, okutmayı, onlara okumayı an-
latmayı bir vazife bilmelidir.”  
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Gülden Gül, Kadınlar 
Kurulumuzu ziyaret etti
Gaziantep Valisi Davut Gül’ün eşi Gülden Gül GAGİAD 
13. Dönem Kadınlar Kurulu Üyeleri ile bir araya geldi.

ERNEK merkezinde gerçekleşen ziyarette, Kadınlar Ku-
rulu’muzun faaliyetleri hakkında bilgi alan Gülden Gül , 
çalışmalarından dolayı kurula tebriklerini iletti.
Ziyaret hatıra fotoğrafı ile sona erdi.
GAGİAD Kadınlar Kurulu Üyelerimiz, Vali Davut Gül’ün 
eşi Gülden Gül’ü daha önce evinde ziyaret etmişti.D
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5. ZIRHLI TUGAY Komutanı Tuğgeneral Şefik Atak’ın 
eşi Emel Atak GAGİAD 13. Dönem Kadınlar Kurulunu 
dernek merkezinde ziyaret etti.
GAGİAD Kadınlar Kurulu Başkanı Müge Tezel ve Ka-

dınlar Kurulu Üyeleri, Emel Atak’ın ziyaretinden 
memnuniyetlerini dile getirerek, dernek faaliyetle-
rinden bahsetti.
Ziyaret çekilen hatıra fotoğrafı ile sona erdi.

5.Zırhlı Tugay Komutanı Tuğgeneral 
Şefik Atak’ ın eşi Emel Atak’tan 
Kadınlar Kurulumuza ziyaret
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Gaziantep Genç İşadamları Derneği (GAGİAD) 13.Dönem Kadınlar 
Kurulu Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin’i 
makamında ziyaret edip, tebriklerini iletti.

ÜYÜKŞEHİR Belediye Başkanı Fatma Şahin 
GAGİAD’ın köklü bir geçmişinin olduğunu, 
Kadınlar Kurulu olarak sağladıkları katkının 
ne kadar önemli olduğunu vurguladı. 

Şahin “Gazi şehrimizin kalkınması ve tanı-
tımı için sivil toplum kuruluşlarının önemi 
çok büyük. Sizlere ayrı ayrı teşekkür ediyo-

rum. Yaptığınız bir gönül işi ve çok kıymetli. Büyükşehir Bele-
diyesi olarak bizlerde sizlere yapmak istediğiniz çalışmalarda 
memnuniyetle destek veririz.’’ diye konuştu.

13.Dönem Kadınlar Kurulu Başkanı Müge Tezel ise Gaziantep 
Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin’i tebrik ve hayırlı 
olsun temennisinde bulundu.

Ziyaret Fatma Şahin adına GAGİAD Hatıra Ormanına dikilen 
27 adet ağaç sertifikası ve çekilen hatıra fotoğrafı ile sona erdi.

GAGIAD Kadınlar Kurulu’ndan
Fatma Şahin’e makamında ziyaret

B
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Kitap Kulübü’müzde ‘Hippi’ kitabı ele alındı

GAGİAD Kadınlar Kurulu 
ve Üyeleri, GAGİAD dernek 
merkezinde Paulo Coelho’nun 
son eseri ‘’Hippi’’ adlı kitabı için, 
kitap kulübü toplantısında bir 
araya geldi.

SERLERİYLE her daim gündem-
de olan Paulo Coelho’nun ilerle-
yen dönemlerde klasikleri ara-
sında yer alabileceği Hippi kitabı 
Kadınlar Kurulu üyeleri tarafında 
da ilgiyle okundu ve kitap üzerin-
den konular ve kavramlar tartışı-

larak kitap irdelendi.

E

Kadınlar Kurulu’muzdan kitap buluşması
GAGİAD Kitap Kulübü Stefan Zweig’in “Olağanüstü Bir Gece” adlı romanını 
konuşmak için dernek merkezinde bir araya geldi. Stefan Zweig’in biyografi 
tadında yazmış olduğu ve varış noktası ruhani uyanış olan Olağanüstü Bir 
Gece kitabı Kadınlar Kurulu tarafından ilgiyle okunup değerlendirildi.



ZUN yıllardır hem televizyon ekranlarında 
izleyicilerle hem de verdiği eğitim, seminer 
ve söyleşilerle katılımcıları ile arasında güçlü 
bir bağ kuran ve renkli anlatımı ile interaktif 
bir içerik sunan Gökhan Dumanlı, GAGİAD 
Kadınlar Kurulu’nun düzenlemiş olduğu 
“İş’te ve İlişkide Tutku Yaratmak” konulu 
söyleşide keyifli anlara imza attı.

Söyleşiye, GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel, Kadınlar 
Kurulu Başkanı Müge Tezel, Yönetim Kurulu Üyeleri ve Kadınlar 
Kurulu ile birlikte birçok davetli katıldı. Kişisel özellikler, yetenek-
ler, farklılıklar ve tutkularla doğru bir şekilde bağlantı kurmanın 
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Türkiye’nin ilk ve tek  Zarafet Akademisi’ni 
kuran ve alanında çok satan kitaplara 
imza atan Eğitimci-Yazar Gökhan Dumanlı, 
Gaziantep Genç İşadamları Derneği (GAGİAD) 
üyeleriyle söyleşide buluştu.

Eğitimci-Yazar Gökhan Dumanlı
GAGİAD üyeleriyle bir araya geldi

U
Gökhan Dumanlı
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sağladığı faydaları anlatan Dumanlı; “Ailemiz, okulumuz, 
mahallemiz, çevremiz ve coğrafyamız bizi bir kalıba so-
kuyor. İnsanların olmamızı istedikleri gibi biri olmak 
için büyük çaba sarf ediyoruz. Bundan sonra ise büyük 
mutsuzluklarımız başlıyor. Sorgulamalar, iç hesaplaş-
malar,  her şeyin anlamsız gelmesi, boşluk, amaçsızlık… 
İşte burası değişimin başladığı yer olmalı. Bu esnada asla 
korkmayın ve vazgeçmeyin. Çünkü bu aşamada insanlar 
şanslı ve şanssız olarak ikiye ayrılır. Şanslı olanlar farkın-
dalığı yüksek, bu saydıklarımı hayat süzgecinden geçirip 
gerçekten kim olmak istediklerine karar verenler, şanssız 
olanlar ise hiç bunların farkında olmayanlardır” dedi.

Seminerde ayrıca hayal edilebildiğinden daha fazlasını 
başarabilmek için ilham olacak beceri ve özellikler, kul-
lanılan kelimelerin ve beden dilinin gücünden nasıl etki-
li şekilde faydalanabileceği, insanlar üzerinde güçlü bir 
etki bırakacak unsurlar, iş hayatında, sosyal yaşamda ve 
ilişkilerde istenileni elde etmek için iletişim kaynakların-
daki incelikler konuşuldu.

Farkındalık dolu seminer, Kadınlar Kurulu Başkanı Müge 
Tezel’in  Gökhan Dumanlı’ya verdiği plaket ve sertifika 
ile sona erdi.Müge Tezel, Gökhan Dumanlı

Ceren Göymen, Selin Akcan, Begüm Tümer, Müge Tezel,
Gökhan Dumanlı, Emine Mazıcıoğlu, Ezgi Şireci, Esra Yıldırım
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GAGİAD 13.Dönem Kadınlar Kurulu 8 Mart Dünya Kadınlar 
Günü’nde Hışhavan’da kahvaltıda buluştu.

AGİAD Kadınlar Kurulunun düzen-
lemiş olduğu kahvaltı etkinliğine 
Gaziantep Milletvekili Dr. Derya 
Bakbak, GAGİAD Geçmiş Dönem 
Başkanları ve kadın üyeler katıldı. 
Kahvaltı sonrasında gerçekleşen  
“Küllerinden Doğan Kadınlar” söy-
leşisinde Psikolog-Eğitimci Pervin 

Ahmedova üyelere kadın çalışmaları ve toplumsal 
cinsiyet hakkında bilgi verdi.
Etkinlikte konuşan GAGİAD Kadınlar Kurulu Başkanı 
Müge Tezel; “Bu anlamlı günde, Ulu Önder Mustafa 
Kemal Atatürk’ün sayesinde, birçok Avrupa ülkesin-
den önce temel hak ve özgürlüklere kavuşmuş olan 
biz Türk kadınlarının bu avantajı toplumumuza ne 
kadar yansıtabildiğimizi, ekonomik hayatta ne kadar 
var olabildiğimizi, eşitlik ve üretime katkı konusunda 
ne kadar etkili olabildiğimizi hep birlikte düşünmeli 
ve hak ettiğimiz yere gelebilmek için daha çok çaba 
sarf etmeliyiz” şeklinde konuştu.
Gaziantep Milletvekili Dr. Derya Bakbak, bugün ül-

Kadınlar Kurulu, kahvaltı 
etkinliğinde bir araya geldi

G
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kelerin gerek ulusal, gerek uluslararası 
bazda kadına karşı cinsiyet ayrımının 
kadına yönelik şiddetin önlenmesi için 
ciddi çalışmalar yapmakta olduğunu 
söyleyerek; “Bu çalışmalara Türkiye 
olarak bizler de katılıyor ve katkı sağlı-
yoruz. Ulusal bazda ki icraatlarımızla bu 
çalışmaları içselleştirerek uygulamaya 
geçiriyoruz. Kadın hakları mücadelemiz 
kadın erkek eşitliğinin yanında, çağdaş 
uygarlıkla bütünleşme girişimlerini de 
güçlendiriyor. Kadınların toplumsal 
yaşamda hak ettiği saygınlığa ulaşması 
dileğiyle yaşamın her alanında emek 
harcayan, çalışan, eğiten, yetiştiren yü-
reklerindeki sevgi ve şefkati karşılıksız 
veren vefakâr kadınlarımızın bu özel 
gününü tekrar en içten dileklerimle kut-
luyorum” dedi.
Pervin Ahmedova; tarihin en eski coğ-
rafyasından günümüze kadar içimizde 
ki kadınların keşfetmenin, farkındalığı-
nı kavramanın, gelişmeleri algılamanın, 
sezgileri kullanmanın önemini vurgula-
dı. “Kadın değişirse dünya değişir” slo-
ganıyla başlayan etkinlik takdim edilen 
ödül ve plaketlerle son buldu.

Gaziantep Milletvekili Dr. Derya Bakbak: ‘Kadın hakları 
mücadelemiz kadın erkek eşitliğinin yanında, çağdaş 
uygarlıkla bütünleşme girişimlerini de güçlendiriyor. 
Kadınların toplumsal yaşamda hak ettiği saygınlığa 

ulaşması dileğiyle yaşamın her alanında emek harcayan, 
çalışan, eğiten, yetiştiren yüreklerindeki sevgi ve şefkati 
karşılıksız veren vefakâr kadınlarımızın bu özel gününü 

tekrar en içten dileklerimle kutluyorum’ dedi.



Kadınlar Kurulu66

Kadınlar Kurulu ‘Points of You’ 
ile keşif etkinliğine katıldı

GAGİAD Kadınlar Kurulu poy oyun kartlarıyla 
tanışıp keyifli bir etkinliğe imza attı.

GAGİAD Kadınlar Kurulu ve üyeleri; POY (Points of You) oyun 
kartlarıyla gerçekleşen, farklı bakış açısı başlatmayı, yaratıcı dü-
şünceyi uygulamayı, takım çalışmasında etkin performans sergi-
lemeyi sağlayan kişisel gelişim etkinliğinde, dernek merkezinde 
bir araya geldi.
Eğitmen Gamze Aşnük tarafından gerçekleştirilen etkinlikte 
GAGİAD Kadınlar Kurulu farklı bir bakış açısı deneyimledi.

Yeni üyelerimiz ile GAGIAD’ı konuştuk
GAGİAD Kadınlar Kurulu, derneğimizin yeni üyeleri ile tanışma toplantı-

sında bir araya geldi. Toplantıda, derneğimizin dönem faaliyetleri, bugüne 
kadar yapılan çalışmalar ve önümüzdeki dönemde yapılması hedeflenen 

projeler hakkında bilgi verilip, görüş alışverişinde bulunuldu. Yeni üyelerin 
fikirleri ve derneğimize sunacakları katkı hakkında istişareler gerçekleşti.
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FİLO ESKİ 
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Gaziantep Genç 
İşadamları 
Derneği (GAGİAD) 
Kadınlar Kurulu 
ve üyeleri Yaşlılar 
Haftası dolayısıyla 
huzurevi sakinlerini 
düzenlenen öğlen 
yemeği programında 
ağırladı.

GAGIAD Kadınlar Kurulu huzurevi 
sakinleriyle yemekte buluştu

GAGİAD Kadınlar Kurulu üyele-
ri tarafından organize edilen ye-
meğe, GAGİAD Kadınlar Kurulu 
Başkanı Müge Tezel, Kadınlar 
Kurulu ve üyeleri, Yaşlıları Ko-
ruma Derneği Başkanı Ayşen 
Durucu katılım sağladı. 

Öğle yemeği yiyen yaşlılar, ken-
dilerine bu güzel ortamı sağla-
yan GAGİAD ailesine teşekkür-
lerini iletti.
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AKORT ESKİ
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AKLAŞIK altı aylık 
bir süre zarfında 
birçok yeni ve öncü 
projenin derneğe 
kazandırılmasına 
katkı sağlayan 10K 
ekip üyeleri bu eği-
tim sayesinde takım 

olmak, eşit sorumluluk ve görev bilinci 
kazanmak, ortak bir amaca hizmet gibi 
birçok konuyu yapmış oldukları projele-
rine entegre etti.

Düzenlenen toplantı, GAGİAD 10K ekip 
üyelerinin GAGİAD Yönetim Kuruluna 
ve Sanko Okulları Danışma Kurulu Baş-
kanı Jülide Konukoğlu’na yapmış olduk-
ları çalışmalar ile ilgili hazırladıkları 
sunum ile başladı. Ekip üyeleri aldıkları 
eğitimin dernekte yapacakları çalışma-

larda, iş ve özel yaşamlarında sağlamış 
olduğu katkılarından bahsetti.

Konukoğlu konuşmasında;  “Öğrenen 
organizasyonları kendi kurumlarımız-
da uygulayıp, okullarımızda ders olarak 
verdik. Takım olabilmek, farklı bilgi ve 
tecrübeleri paylaşabilmek, herkesin ba-

kış açısını alabilmek gibi konularda çok 
önemli olduğunu düşünüyorum. Bu an-
lamda GAGİAD 10K ekibini kutluyorum, 
takım olarak dernek için yapmış olduk-
ları işler için de tebrik ediyorum’’dedi.

GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora 
Tezel ise; “Öğrenen organizasyonlar  
benim de çalışma gruplarımıza entegre 
etmek istediğim bir uygulamaydı. Ortak 
amaçlar için bir araya gelen, takım ruhu 
ile hareket eden GAGİAD 10K ekibine 
derneğimiz adına teşekkürlerimi sunu-
yorum’’ diyerek sözlerine son verdi.

Toplantı, çekilen hatıra fotoğrafı ile 
sona erdi.

Gaziantep Genç İşadamları Derneği (GAGİAD), SANKO 
Okulları eğitmen ve koçlarının önderlik ettiği, SANKO 
Okulları Danışma Kurulu Başkanı Jülide Konukoğlu’nun 
destek ve tavsiyeleri üzerine “Öğrenen Organizasyonlar” 
eğitimini Kadınlar Kurulu ve üyelerden oluşan GAGİAD 
10K Ekibi ile tamamladı. 

GAGİAD 10K Ekibi ‘Öğrenen 
Organizasyonlar’ projesini tamamladı

Y
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MÜGE FISTIK AVŞAR
BASIN VE YAYIN KOMİSYON ÜYESİ

AZEN insanlardan 
göremediğimiz dost-
luğu, yakınlığı hay-
vanlardan görebiliyo-
ruz. Hatta hayvanlar 
bazen bizlere ibret 
olacak çeşitli davra-
nışlar sergileyebili-

yor. Bu dünyanın daha güzel bir yer 
olması için hayvanlara da sahip çıkma-
lıyız.

Eminim ki  hepiniz bir defa da olsa bir 
hayvanın başını okşamış, ona sevgiyle 
bakmışsınızdır. Ve yine eminim ki hepi-
niz şunu çok iyi biliyorsunuz bu dünya 
sadece bize ait değil. Bizim ne kadar 
yaşama hakkımız varsa hayvanlarında 
özgürce yaşama hakkı vardır.

Bunları bildiğimiz halde birçok insan 
hala hayvanlara zarar vermekte, onlara 
şiddet uygulamaktadır.

Halbuki bir defa bile olsa hayvanların 
gözlerinin içine baksanız, sizden mer-
hamet dileyen o masum tabloyu görür-
sünüz. Ama bazılarının kalpleri öyle-
sine kararmış, öylesine mühürlenmiş 
ki bir hayvana verdiği zarar ona gayet 
normal gelmektedir.

Esasında her şey sevmekle başlar. Bizi 
biz yapanda sevmekten başkası değil-
dir. Yüreğimizde bu sevgi okyanusu 
varken neden bu sevgiyi hayvanlara 
da göstermeyelim. Sizlerden merhamet 
bekleyen hayvanlara merhamet edin. 
Unutmayın ki hayvanları sevmeyen 
insanları sevmez; hayvanlara merha-
met etmeyen insanlara hiç merhamet 
etmez.

Hayvanlar insanlık ile bir bağı olan 
canlılardır. Aslında onlar olmadığı za-
man insanlığın yaşamı mümkün de-
ğildir. Fakat insanoğlu bunun farkında 
değildir. Bu yüzden hayvanların nesli 
tükenmekte ve doğada insanlarda bun-
dan zarar görmektedir. İnsanlar bu za-
rarı hayvanları koruyarak değil de daha 
çok yeni şeyler üreterek yapmaktadır. 
Ve insanların bu ürettikleri çoğu şey-
de doğaya ve insanlığa daha çok zarar 
vermektedir. Özellikle günümüzde av 
yasağı kalkmadan yapılan avlardan do-
layı birçok hayvan nesli tükenen canlı-
lar listesine girmiştir. Bunun hakkında 
birçok faaliyet olmasına rağmen insan-
lar bunu basit bir şeymiş gibi algılayıp 
desteklemekten geri duruyorlar. Oysa 
ekosistemde her şey birbirine bağlı du-
rumda aynı zincir gibi bu zincirlerden 
bir halka koparsa tekrar birleştirilemez. 
Bu yüzden hayvanların gitgide yok olu-
şu devam ederse insan ırkının da yok 
oluşu kaçınılmaz olacaktır.

Sokak hayvanı dediğimiz kedi ve kö-
pekler, insanlar tarafından evcilleştiril-
miş ve insanın olduğu her yere insanla 
birlikte gelmiştir. Maalesef insanlar, bu 
canlıları kendilerine mahkum kılmakla 
kalmayıp bir de bu hayvanları sokakla-

HAYVANLARI 
KORUYALIM 

Hemen hemen hepimizin küçükken beslediği, hiç değilse beslemek için 
ailesini ikna etmeye çalıştığı bir kedisi, kuşu ya da köpeği vardır. Evimizi 
paylaşarak bize arkadaşlık eden hayvanlarımızın sunduğu sevgi ve 
sıcaklık unutulmayan anıların arasında yer alır. Evde beslememiş olsak 
dahi sokakta sıkça karşılaştığımız hayvanlara verdiğimiz bir kap yemekle 
yaşadıkları mutluluk insani duygular taşıyan herkes için çok değerlidir.

B



Yaralı hayvanların bakım ve tedavilerinin yanı sıra, gönüllü dernek üyeleri, so-
kak hayvanlarının aç kalmaması için fabrikalardan topladıkları artık yemekleri 
şehrin muhtelif yerlerinde oluşturulan beslenme noktalarına bırakıyor. 

73Makale

ra terk etmiş, sonrasında ise sokaklarda 
dahi varlıklarına tahammül göstermez 
olmuştur.

Hayvan sevgisi ilk kez 1825 yılın-
da İngiltere’de Hayvanları Koruma 
Birliği’nin kurulması ile resmi bir nite-
lik kazanmıştır. Zamanla dünyanın her 
yerinde, Hayvanları Koruma Dernekleri 
kurulmuştur. Tüm derneklerin ortak 
kararı ile “4 Ekim”, Hayvanları Koruma 
Günü olarak kabul edilmiştir.

Ülkemizde de hayvanları koruma der-
nekleri vardır. Bu derneklerin ilki 1924 
yılında kurulmuştur. Bu derneklerin 
amacı, hayvanları korumak, hayvan 
sevgisini yaygınlaştırmak ve nesli tü-
kenmekte olan hayvanları koruma altı-
na almaktır.

Gaziantep’te sahipli ya da sahipsiz tüm 
hayvanların haklarının ve doğal yaşam 
alanlarının korunması için gönüllü kişi-
ler tarafından kurulan Gaziantep Canlı 
Hayatı İyileştirme Derneği (CAHİDE) 
gece gündüz demeden çalışmalarını 
sürdürmeye devam etmektedir.

Derneğin özel aracı ile 7 gün 24 saat 
boyunca gelen her ihbara anında cevap 
verilmeye çalışılıyor. Yaralı, yardıma 
muhtaç sokak hayvanları bulunduğu 
yerden özenle alınıyor, ilk müdahalesi 
yapılıyor, ardından da veterinere götü-
rülüyor. Yaralı hayvanların bakım ve 
tedavilerinin yanı sıra, gönüllü dernek 
üyeleri, sokak hayvanlarının aç kalma-
ması için fabrikalardan topladıkları ar-
tık yemekleri şehrin muhtelif yerlerinde 
oluşturulan beslenme noktalarına bıra-
kıyor. 

Dernek tarafından faaliyete geçirilen ve 
Türkiye’deki diğer derneklere örnek ola-
cak nitelikteki ‘Kara Kız Kedi ve Köpek 
Barınağı’ ise bünyesinde birçok hayvanı 
barındırıyor. Derneğe ait barınakta bir 
kısmı araç çarpması sonucu sakat kal-
mış, bir kısmı işkence görmüş, bir kısmı 

ise büyük hevesle alındıktan sonra so-
kağa atılmış hayvanlar bulunuyor.

Kara Kız Kedi ve Köpek Barınağı’na ismi-
ni veren, veterinerlerin ‘Uyutulsun’ de-
mesine rağmen buna razı olmayan Can-
lı Hayatını İyileştirme Derneği Başkanı 
Cengiz Bayram’ın mücadelesiyle hayata 
tutunan bir köpek. Trafik kazası geçiren 
ve kimsenin yaşamaz sokak köpeğinin 
hayata tutunmasından etkilenen Cengiz 
Bayram, 6 yıl önce 7,5 dönüm araziye 
barınak kurup, yaşama azminden etki-
lendiği felçli köpeğe Kara Kız’ın ismini 
verdi. Kedi ve köpekler birlikte yaşadığı 
barınakta, kendilerini ziyarete gelenleri 
minnet ve sevgiyle karşılıyor. Barınağın 
sayıları bir avucu geçmeyen daimi gö-
nüllüleri hayvanlara sevgi ve şefkatle 
bakıyor, yemeklerini veriyor. Burada 
aynı zamanda tedavileri tamamlanan 
hayvanlar kendilerine iyi bakabilecek 
hayvan severlere sahiplendiriliyor.

Derneğin yöneticilerinden Şule Barlık, 
hayvan sevgilerinin ön planda olduğu-
nu ve çıkarsızca bu işe gönül verdikle-
rini belirterek, “Derneğimiz, gönüllü 

kişilerin bağışları ile ayakta durmaya 
çalışıyor. Kimisi emekli maaşını der-
neğe bağışlıyor, kimisi ise zamanının 
büyük bölümünü barınaktaki can dost-
larımızla geçiriyor. Şehrimizde, trafik 
kazası geçiren yaralanmış, hasta ve 
acil durumu olan sahipsiz hayvanlar 
için gelen her ihbara cevap vermeye 
çalışıyoruz. Yaralı hayvanlar hemen ve-
terinerde tedavi altına alınıyor. Ancak 
durumları ağır olanlar tedavi için Hatay 
Mustafa Kemal Üniversitesi Veterinerlik 
Fakültesi’ne götürülmek zorunda kalı-
nıyor. Bu nedenle Gaziantep’e acilen bir 
hayvan hastanesi kurulması gerekiyor, 
biz de dernek olarak uzun süredir bu-
nun mücadelesini veriyoruz” dedi

Cahide’nin sadece Gaziantep değil, fark-
lı illerdeki yardıma muhtaç hayvanlar 
konusunda da duyarsız kalmadığını 
dile getiren derneğin Onursal Başkanı 
Zerrin Balat, “Bu iş tamamen gönül işi. 
Biz Gaziantep’te az sayıda gönüllü ile 
yardıma muhtaç canlara ulaşmaya ça-
lışıyoruz. Özellikle manevi desteğe ihti-
yacımız var. Dostlarımız en çok sevgiye 
muhtaç. Onların başını okşamanız bile 
yaralarını sarmaları için önemli.

Destek ve iletişim için : 0342 252 11 11
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TANER BÜDEYRİ
İNŞAAT MÜHENDİSİ

ENİS sporu, çim, beton 
veya toprak sahada iki 
veya dört kişi oynanan 
bir spordur. Bu sporun 
ilk başlangıcı 1870’ler-
de İngiltere’de olmuş-
tur ve ilk tenis şampiyo-
nası yine İngiltere’de, 

Londra dışında Wimbledon’da yapılmış-
tır. Tenisin profesyonel olarak oynanması 
ise 1926’da başlamıştır.

Şimdilerde dünyada çok fazla sayıda te-
nis turnuvası yapılmaktadır ancak esas 
büyük turnuvalar diye adlandırılan dört 
büyük turnuva bulunur. Bunlar Wimble-
don ( İngiltere), Amerika açık, Avustral-
ya açık ve Roland Garros (Fransa)’dır. Bu 
turnuvaların her birine Grand Slam denir 
ve Grand Slam kazanmış olan tenisçiler 
ayrıcalıklıdır. Erkeklerde bugüne kadar en 
çok Grand Slam kazanan tenisçi 17 şam-

piyonlukla Roger Federer (1981 - İsviçre) 
ve bayanlarda 24 şampiyonlukla Margaret 
Court (1942 - Avustralya)’tur. 

Türkiye’nin tenisle tanışması  1900’lü yıl-
ların ilk yıllarında Osmanlı Devleti zama-
nına denk gelmektedir. İngiliz elçilik çalı-
şanları tarafından Tarabya’da tertiplenen 
Challange Kupası ve yine o yıllarda Moda 
Tenis Kort’unda düzenlenen amatör tur-
nuvalarla tenis ülkemizde tanınmaya baş-
lamıştır. İlk kez 2004 yılında İpek Şenoğlu 
isimli tenisçimiz Grand Slam’lere bireysel 
puanlar ile katılabilen ilk Türk tenisçi ol-
mayı başarmıştır.  İpek Şenoğlu aynı za-
manda Kadınlar Tenis Birliği (Women’s 
Tennis Association - WTA) düzeyinde final 
oynayan ilk Türk kadın tenisçi olma başa-
rısına  ve tüm Grand Slam’lerde oynama 
başarısına da ulaşmıştır.  Erkeklerde son 
yılların en başarılı tenisçilerimizden biri 
olan Marsel İlhan da Nazmi Bari’nin ar-
dından Grand Slam’de ana tabloda yer 
alan ikinci milli erkek tenisçimiz olmuş-
tur. Yeni jenerasyonda ise Başak Eraydın, 
Çağla Büyükakçay ve Melis Sezer ülkemizi 
temsil eden  başarılı tenisçilerimizdir. 

Teniste Gaziantep özeline geldiğimizde 
maalesef pek iç açıcı bir tablo yok. Tesis-
lerin ve sporcuların azlığı, bir birini olum-
suz yönde etkilemeye devam etmektedir. 
Gerek Türkiye’deki benzer nüfus sayısın-
da olan diğer şehirlerle gerek dünyadaki 
benzer nüfus sayısındaki diğer bazı şehir-
lere göre şehrimiz tenis sporu konusunda 
çok gerilerdedir. Gaziantep Tenis Akade-
misi antrenörlerinden Emre Elpeze’nin 
hazırladığı sunumdaki bilgilerle göre 
2018 yılı için şöyle bir karşılaştırma ya-
pılmıştır:

TENİSE VERİLEN
ÖNEM ARTMALI

T

*Şehirlerin 2018 yılı başındaki merkez nüfusları ve aktif tenis kort sayıları göz önüne alınmıştır. 

  GAZİANTEP            ADANA            HAMBURG
Nüfus      1.665.965               1.717.381         1.898.850
Kort Sayısı 19                     100                   2.159

BASIN VE YAYIN KOMİSYON ÜYESİ
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Yukarıdaki tabloda da gözüktüğü gibi 
şehrimizle diğer iki örnek şehir arasında 
çok üzücü ve çarpıcı bir fark var. Gazi-
antep Büyükşehir Belediyesi tarafından 
yapılan ve 2019 yılında açılan Prime 
Mall arkası tenis kompleksinde 6 adet 
ve Nurgana’da bulunan Hasan Celal Gü-
zel Kültür ve Spor Vadisi’nde bulunan 
bu kortlar elbette şehrimize yeni tenis 
sporcuları kazandıracaktır ama iki mil-
yona yakın koca bir şehri göz önünde 
bulundurunca bu sayılar çok yetersiz 
kalmaktadır. Gaziantep’in tenisle ilgili 
diğer bir sıkıntısı da kapalı kort yetersiz-
liğidir. Şehrimizde yer alan kortlardan 
sadece bir tanesi kış aylarında balon 
branda ile geçici olarak kapatılabilmek-
tedir ancak bu kortta da ısıtma yoktur. 
Şöyle ki; Gaziantep, kurak iklimi ve bu-
lunduğu coğrafi konumdan dolayı kışla-
rı sert, yazlarıysa sıcak olan bir şehirdir. 
Bu nedenle hem kış aylarında hem de 
yaz aylarında hatta yağışlı bahar ayla-
rında kapalı kor ihtiyacı söz konusudur. 
Kış aylarında kapalı kortların ayrıca ısıt-

malı olma ihtiyacı da vardır. 

Yediden yetmişe herkesin kolayca öğ-
renebileceği ve oynayabileceği, sağlıklı, 
eğlenceli ve prestijli bir spor olan teni-
sin şehrimizde hak ettiği yere ulaşabil-
mesi için yapılmasını önerdiğimiz bazı 
şeyler var. Bunlar:

• Mevcut okulların spor salonları, tenis 
de oynanabilecek şekilde düzenlenmeli 
ve yeni  yapılacak çok amaçlı spor salon-
ları, tenis oynamaya da uygun olacak 
şekilde planlanmalı ve yapılmalı. 

• Belediyelerin mevcut tesis bahçelerine 
veya yeni yapılacak sosyal tesislerine 
tenis kortları yapılmalı ve ilgili kurslar 
düzenlenmeli. 

• Dernek ve vakıflara, tenis kortu ve te-
sisi yapılmak üzere belediyelerce veya 
Gençlik ve Spor Bakanlığı tarafından 
arsa tahsisi ve yardımı yapılmalı.

• Her yaş ve klasmanda tenis turnuva-
ları düzenlenmeli, tenis sporu tabana 
yayılmalı. 

• Maddi imkanı yetersiz ancak tenise il-
gisi olan gençlere ücretsiz burs ve ekip-
man sağlanmalı. 

Gaziantep gibi gerek  sanayisiyle, gerek 
yemekleriyle gerekse girişimciliğiyle ör-
nek olan şehrimizin tenis sporunda da 
hak ettiği yere gelmesi için sivil toplum 
örgütlerimiz, belediyelerimiz, Gençlik 
ve Spor Bakanlığı’mız ve Milli Eğitim 
Bakanlığı’mız güç birliği yapmalıdır. 
Turnuva yapılacak sayıda korta ulaşıl-
masıyla beraber Tenis Federasyonu’muz 
bazı turnuvaları Gaziantep’te yapmaya 
başlayacaktır, bu da şehrimizde tenis 
sporuna olan ilgiyi artıracağı gibi bir de 
şehrimizin tanıtımını sağlayacak ve tu-
ristik potansiyelini artıracaktır.  Sporla 
uğraşan insanların özellikle de gençle-
rin, kötü alışkanlık ve davranışlardan 
uzak duracağı da unutulmamalıdır. 
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ÇİNDE bulunduğumuz çağda organizasyonların yoğun 
rekabet ortamında etkinliklerini korumaları ve sürekli 
olmaları rakiplerinden daha çok ve hızlı öğrenmelerine 
bağlıdır. Massachusetts Institute of Technology profe-
sörlerinden Peter M. Senge’nin “Beşinci Disiplin” (The 
Fifth Discipline) adlı kitabıyla yönetim literatürüne giren 
“Öğrenen Organizasyonlar” kavramının temelinde de bu 
anlayış vardır. Öğrenen organizasyon; kişilerin gerçekten 
arzu ettikleri sonuçları elde etmek için kapasitelerini 
sürekli olarak geliştirdikleri, yeni, sınırları zorlayan dü-

şünce şekillerinin ortaya atıldığı; insanların sürekli biçimde beraber 
öğrenmeyi öğrendikleri organizasyonlardır. 

Günümüzün hızlı değişen koşullarında değişimin gerisinde kalmama-
nın ve karşılaştığımız sorunlar hakkında doğru kararlar verebilmenin 
yegâne yolu keşfederek öğrenmedir. Bunu yaparken de bireyselliğin 
artık yeterli olmadığını, toplu halde öğrenmenin gerçekleştirilerek 

ÖĞRENEN ORGANİZASYON
YOLCULUĞU

I
ELİF ÇETİNDAĞ
BASIN VE YAYIN KOMİSYON ÜYESİ

Sistem düşüncesinin 
temelinde olayları bütünsel 

olarak ele alma ve akışa 
göre tepkilerimizi ayarlama 
vardır. Doğanın dengesini 

sağlayan unsurların 
birbirlerini etkilemesi 

gibi iş hayatında da 
verilen bir karar diğerini 
etkileyecektir. Bu etkilere 

umulmadık anlarda maruz 
kalmamanın yolu ise sistem 

düşüncesinin kolektif 
anlamda benimsenmesiyle 

mümkündür.
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uzmanlık gruplarına göre tepkilerin ve-
rilmesi gerektiğini görüyoruz. İş başvu-
rularında analitik düşünme becerisi her 
ne kadar klişeleşmiş bir yetkinlik olsa 
da, öğrenen organizasyonlar kavramında 
bütünsel bir yaklaşım hakim. Çocuklu-
ğumuzdan itibaren aldığımız eğitim ve 
öğretim  sorunlarımızı parçalara bölerek 
çözmeyi aşılıyor. Bu ise bizim sonuçta 
parçalara odaklanmamıza ve bütünü 
kaçırmamıza sebep oluyor, oysa bütün 
parçalardan farklıdır ve kendi içinde bir 
tutarlılığa sahiptir. 

Öğrenen organizasyon çalışmalarına her 
zaman destek veren Doğan Cüceloğlu, 
Alan-Derin Bir Nefes kitabının önsözün-
de şöyle der: ‘Benim hayatımda bilen in-
sandan öğrenen insana geçiş niçin önem 
kazandı, bir anımı paylaşarak anlatmak 
istiyorum. Televizyon programımda ai-
lede iletişim önemi üzerine konuşmamı 
dinleyen biri karısına “Ne dinliyorsun 
bu adamı? Kapat ya da kanal değiştir” 
demiş. Benim konuşmamı anlamlı bulan 
ve dinlemekten zevk alan kadın, kocasına 
olumsuz tavrının nedenini sormuş. Adam 
“Bu adam boşanmış biri, madem ailede 

iletişim konusunu o kadar biliyordu, peki 
neden kendi evliliğini kurtaramadı?” Ye-
rinde ve doğru bir soruydu. Ben evliliğimi 
devam ettiremedim ve ailem parçalandı 
çünkü ben ‘bilen insan’ idim. Ailem par-
çalandıktan, çocuklarımdan dört yıl ayrı 
kaldıktan sonra ‘bilen insan’ olmanın ne 
kadar yetersiz ve tehlikeli olduğunun ni-
hayet farkına vardım. Uzun bir arayıştan 
sonra ‘öğrenen insan’ olmaya başladım. 
Öğrenen insan olmak hayatıma anlam, 
coşku ve güç getirdi. Bu dünyada bilen 
insan değil, öğrenen insan olmanın öne-
mini anladım.’ (Alan-Derin Bir Nefes, Ev-
rim Çalkavur/Yavuz Durmuş)

Öğrenen organizasyon bilincinden 
GAGİAD bünyesinde faydalanmak amacı 
ile bu kültürü GAGİAD bünyesinin içine 
işlemesi için, ilk takımımız kuruldu. 10 
kişiden oluşan bu takımla koçlarımızdan 
eğitimimizi aldıktan sonra, ortak 
vizyonumuzu belirledik. Bu yolda neler 
yapabileceğimizi haftalık toplantılar 
yaparak kararlaştırdık. Ekibimize 
GAGİAD 10K ismini vermek bile çok 
keyifle, öğrenen organizasyonlar toplantı 
disiplinlerine uyarak gerçekleştirildi.  

GAGİAD 25 yıllık bir dernek, köklü 
değişiklikler değilse bile bir takım 
renovasyonlar yaparak neler yapabiliriz 
kararlarını aldıktan ve onaylattıktan 
sonra, bu yolda aktivitelere başladık.  Bu 
yolda en önemli nokta bizim ekibimizin 
6 aylık süreçle neler yaptığından çok, 
bu organizasyonun sürekli hale gelip, 

Zihinsel modeller 
zihnimizde yer etmiş 
genelleme, varsayım, 

önyargı ve sembollerdir. 
Biriyle etkileşim 

içine girdiğimizde 
ilk yaptığımız onu 

zihnimizdeki kalıplardan 
birine oturtmaktır. Bunu 

yapamadığımızda ise 
karşımızdaki kişinin 
bizim için pek önemi 

yoktur. 
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her yeni ekibin yeniliklerde GAGİAD ve 
öğrenen organizasyon sürdürülebilirliğini 
sağlamasıdır.  

O halde nedir bu öğrenen organizasyon; 
Öğrenen okul, öğrenen şirket, öğrenen 
organizasyonlar arzu ettikleri ortak gele-
ceğe ulaşmak için hem birlikte hem de bi-
rey olarak kendilerini sürekli olarak geliş-
tiren insan grubundan oluşan takımları 
barındırır. Bu çalışmalar yapılırken belli 
bir disiplin içinde yapılmalıdır. Takımın 
alacağı 2 günlük eğitimde bu disiplin ve 
sistemlerin ayrıntılı bilgilendirmesi yapı-
lır. Bu disiplin ve sistem başlıkları Peter 
Senge’ye göre kısaca şu şekildedir;

•         Sistem Düşüncesi
•         Kişisel Yetkinlik
•         Zihinsel Modeller
•         Paylaşılan Vizyonun Oluşturulması
•         Takım Halinde Öğrenme

Sistem düşüncesinin temelinde olayları 
bütünsel olarak ele alma ve akışa göre 
tepkilerimizi ayarlama vardır. Doğanın 

dengesini sağlayan unsurların birbirleri-
ni etkilemesi gibi iş hayatında da verilen 
bir karar diğerini etkileyecektir. Bu etkile-
re umulmadık anlarda maruz kalmama-
nın yolu ise sistem düşüncesinin kolektif 
anlamda benimsenmesiyle mümkündür. 
Kişisel yetkinlik disiplini ise bir konuda 
uzman olmaktan daha fazla anlam içeri-
yor. Bir organizasyonda bilgiye aç olan, 
değişik açılardan objektif olarak bilgiyi 
görebilme becerisine sahip kimseyi ifade 

ediyor. Çünkü bir organizasyonun öğren-
me kapasitesi, o organizasyonda çalışan-
ların kapasitesiyle sınırlıdır. 

Zihinsel modeller zihnimizde yer etmiş 
genelleme, varsayım, önyargı ve sembol-
lerdir. Biriyle etkileşim içine girdiğimizde 
ilk yaptığımız onu zihnimizdeki kalıplar-
dan birine oturtmaktır. Bunu yapamadı-
ğımızda ise karşımızdaki kişinin bizim 
için pek önemi yoktur. Oysa iş dünyasına 

Öğrenen organizasyon bilincinden GAGİAD bünyesinde 
faydalanmak amacı ile bu kültürü Gagiad bünyesinin 
içine işlemesi için, ilk takımımız kuruldu. 10 kişiden 

oluşan bu takımla koçlarımızdan eğitimimizi aldıktan 
sonra, ortak vizyonumuzu belirledik. Bu yolda 

neler yapabileceğimizi haftalık toplantılar yaparak 
kararlaştırdık. Ekibimize GAGİAD 10K ismini vermek 

bile çok keyifle, öğrenen organizasyonlar toplantı 
disiplinlerine uyarak gerçekleştirildi.  
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ve pazarda olup bitenlere baktığımızda 
sürekli bir değişim olduğunu gözlüyoruz. 
Bu değişim karşısında sahip olduğumuz 
kalıplarda diretmenin bize maliyetinin 
boyutları aklımıza gelmeyecek kadar 
fazla olabilir. Burada bir dip not olarak 
söylemeliyim ki, ne kadar çok önyargı-
larla yaşadığımızın farkına varmak beni 
inanılmaz etkiledi. Sadece bu farkındalık 
bile öğrenen organizasyon eğitimine ver-
diğim zamana değer.

Paylaşılan vizyonun oluşturulması, or-
ganizasyonun stratejik iş amaçları ve 
hedefleri doğrultusunda çalışanların da 
aynı fikri benimsemeleri ve bu amaçlara 
ulaşmak için çaba göstermeleridir. Bu 
durumda organizasyonda çalışan herkes 
kendi isteğiyle inandığı vizyon için çalı-
şacaktır. Ne yazık ki birçok kurum-
da liderin sahip olduğu vizyon 
kişisel bir vizyon olmaktan öteye 
geçemez. 

Takım halinde öğrenme beşinci 
disiplindir. Bir takım oluşturul-
duğunda 1+1’in sonucu ya ikiden 
fazladır ya da ikiden az. Sonucun 
ikiden az olduğu durumlarda 
takım üyeleri bireyselliği tercih 
ediyorlar ve takım olamamışlar 
demektir. Sonuç ikiden fazla ise 
takım çalışmasından söz edilebilir, 
çünkü ancak o zaman kapasitenin 
gerçek anlamda değerlendirildiğini 
söyleyebiliriz. Bir takımın gücü, o ta-
kımı oluşturan bireylerin farklılıkların-
dandır. Örneğin; hepimiz farklı şekiller-
de öğreniriz. Kimimiz yaparak, kimimiz 
okuyarak, kimimiz ise dinleyerek daha 
kolay öğrenir. Bunların doğrusu yanlışı 

yoktur. Farklı şekillerde öğrenmek daha 
zeki, daha başarısız, daha hızlı ya da 
daha yavaş olmak anlamına gelmez. Biz-
den daha farklı olan birinin hatalı oldu-
ğunu düşünme eğilimimiz vardır. Eğer 
farklılık bizdeyse kendimizde bir sorun 
olduğunu düşünebiliriz. Farklılıkları-
mızın doğal olduğunu, daha da önem-
lisi zenginlik olduğunu fark ettiğimizde 
birbirimizi kabul ederiz. Bu toplantıları 
yaparken, kendi aramızda farklılıkları-
mızdan faydalanmaya başladığımız an, 
işin akışı değişti ve ilerlemeye başladık.

Özetle; düşünsel modeller hayata 
bakışımızın, varsayım ve inanış-
larımızın ilişkilerimiz, karar ve 
eylemlerimiz üzerin-

deki etkilerini görmek ve bunlar üzerine 
konuşabilmektir. Kişisel yetkinlik ise 
kişisel bir vizyona sahip olmak ve buna 
ulaşmak için sürekli kendimizi geliştir-
mektir. Paylaşılan vizyon; ortak bir viz-
yon ve hedef etrafında kenetlenmektir. 
Takım halinde öğrenme ise sosyal ilişki 
ağlarını genişleterek resmin bütününü 
görme, ortak hedefler geliştirmektir. En 
önemlisi sistem düşüncesi ise resmin 
bütününü görebilmek ve yan etkisi yük-
sek çabuk çözümler yerine kök nedenler-
le kalıcı çözümlere odaklanmaktır. 

Öğrenen organizasyonların başarılarının 
devamı için sürekli öğrenmeyi teşvik 
ederek bunu yaşam tarzı haline getirmek 
ve ideal örgütsel iklim oluşturmak sure-
tiyle tüm çalışmaları sistem bütünlüğü 
içinde uygulamakla yakından ilintilidir. 
Sistem genel olarak iyi işlediği zaman, 
fırsat ve tehditler doğru algılanmak su-
retiyle örgütün üstün ve zayıf yönlerinin 
tespit edilerek, sisteme ayak uydura-
mayanlar mümkünse adapte edilerek, 
değilse elimine edilerek iyileştirme ve 
geliştirmelere devam edilir. Öğrenen 
organizasyonlar fırsat ve tehditleri her 
zaman analiz edebilen bir yapıya sahip 

olarak, sürekli çalışanlarını öğ-
renmeyi öğrenmeye güdü-

lemeye çabalamalıdır.

KAYNAK: The Fifth 
Discipline, The Art and 
Practice of Learning 
Organization, Peter 
Senge, Doubleday, New 
York, 1990
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Otomotiv sektörü üretimde bulunduğu ekonomiye yüksek 
katma değer sağlayan, teknolojik gelişmeleri hızlandıran, 
ihracat kanalıyla döviz geliri kazandıran, müşterisi 
olduğu birçok sektörün gelişimine katkıda bulunan, 
tedarik sağladığı inşaat ve turizm gibi imalat sanayisini 
destekleyen sektörlerle savunma, ulaştırma ve altyapı 
gibi stratejik alanları geliştiren, lokomotif niteliğinde ki 
sektörler arasında yer almaktadır. 

NSAN hayatını doğrudan etkileyen bir sektör olması sebebiyle ise, tüketicilerin talep ve 
ihtiyaçlarına uygun olarak sürekli bir dönüşüm halinde. Bu dönüşümde kadının her sek-
törde olduğu gibi otomotiv sektöründe yer alması, üzerinde durulması gereken önemli 
bir konudur. Bu yazımda otomotiv sektöründe kadın istihdamını ele almak istiyorum.

Türkiye’de kadın istihdam oranı %29,3. Çalışan kadınların %14’ü sanayi sektöründe ça-
lışmayı seçmiş durumda ve sanayi sektöründeki toplam iş gücünün %23’ünü oluştur-
makta. Otomotiv sanayinde çalışan beyaz yakalılar içinde kadın çalışanların oranı ise 
%25. Otomotiv fabrikalarında 12 bini kadın 52 bin kişi çalışıyor. Beyaz yakalı çalışanların 
sayısı 2 bin 850, geri kalan 9 bin kişi ise üretim hatlarında görev yapıyor. Otomotiv sektö-

ründeki kadın çalışan sayısı da, kadın yönetici sayısı da yetersizdir.Burada bizlere düşen görev beyaz 

KADIN İSTİHDAMIYLA YENİ 
BİR DÖNEM AÇILACAK

I

SUAT ŞAHİN
BASIN YAYIN 
KOMİSYON ÜYESİ

OTOMOTİV SEKTÖRÜNDE
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yakada kadın istihdamını arttırmak ola-
caktır. Peki otomotiv sektöründe ki kadın 
gücünün önemi nedir? Birazda bu konu-
dan bahsetmek istiyorum.

Yapılan araştırmalar gösteriyor ki, ka-
dınlar iş hayatına ne kadar çok katılırsa, 
verimlilik o kadar artıyor. Dünya Banka-
sının yaptığı bir araştırmada veriler  yok-
sulluğun azaltılması, hane halkı gelirinin 
yükseltilmesi için çok önemli olan kadın 
istihdamının, şirketlerin verimliliğini de 
artırdığını da gösteriyor. Kadınlar oto-
motiv dünyasının geleceği için elzem bir 
güç. Kadın istihdamını hem genel an-
lamda hem de otomotiv sanayi özelinde 
arttırmak zorlu ama mutlaka başarılması 
gereken bir sorumluluk. Bu sorumluluk 
sadece Türkiye için önem arz etmiyor; 
ayrıca Avrupa ve Amerika’da da önemse-
nen ve otomotiv dünyasındaki “yetenek 

krizinin” çözüm yolu olarak da görülen 
bir konu.

Peki neler yapılmalı? Kadınların otomobil 
kullanımının katlanarak artmasının yanı 
sıra, otomobil satın almasındaki etkisi de 
gözden kaçmamaktadır. Kızlar bebekle, 
erkekler arabayla oynar klişesini yıkmak, 
her sektörde kadınların kariyer yolunu 
açmak ve eşitlik fırsatının yakalanması 
için kızlar aileleri ve yakınları tarafından 
desteklenmeli,kariyer alanında ilerleme 
fırsatları yaratılmalı,yapamam algısını 
yıkmalı ve geliştirici görev fırsatları veril-
mesi gerekmektedir.

Ülkemiz ekonomisinde önemli yeri bulu-
nan, son 12 yıldır da ihracat şampiyonu 
olan bir sektöre eşitlik çok yakışacaktır. 
Kadın çalışan sayısının yıllar itibariyle ül-
kemizde de artması sevindiricidir ancak 

yeterli değildir.Sadece kadınların yapma-
sı uygun görülen sekreterlik, mutfak per-
soneli, muhasebe çalışanı, insan kaynak-
ları uzmanı gibi pozisyonlar haricinde de 
üst düzey kadın yöneticiye ihtiyaç vardır.
Avrupa Adalet, Tüketici ve Cinsiyet Eşit-
liği Komisyon Üyesi Vera  Jourová , The 
Guardian gazetesine Kasım 2017’de ver-
diği bir demeçte; “Çeşitliliğin, yönetim 
kurullarında kadın ve erkeklerin bulun-
masının işletmeler için çok iyi olduğuna 
dair kanıtlarımız var. Kadınlar uzun va-
deli, mantıklı harcamalar ve kriz çözümü 
için çok iyi bir yeteneğe sahipler çünkü 
müzakere ve uzlaşma önerileri bulabilir-
ler. Bu, erkeklerin “Saldır ve Kaç” yakla-
şımı açısından çok önemli bir dengedir” 
demiştir.Bende Jourová’nın sözlerine 
katılıyor,kadınlara sektörümüzde yer ve-
rirsek eşitliği sağlayarak daha verimli bir 
sektör yaratacağımıza inanıyorum.

Türkiye’de kadın istihdam oranı %29,3. Çalışan kadınların %14’ü sanayi 
sektöründe çalışmayı seçmiş durumda ve sanayi sektöründeki toplam iş gü-
cünün %23’ünü oluşturmakta. Otomotiv sanayinde çalışan beyaz yakalılar 

içinde kadın çalışanların oranı ise %25. 
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24 sanayi kuruluşumuz 
devler listesinde

AZIANTEP adına listenin ilk sırasında Gül-
san Sentetik Dokuma yer bulurken, Köksan 
Ambalaj ikinci, Sanko Tekstil üçüncü sırada 
yer aldı.
Gaziantep’ten ilk 500’e giren firma sayısı-
nın bir önceki yıla göre değişmediğini dile 
getiren Gaziantep Sanayi Odası Başkanı Ad-
nan Ünverdi, geçtiğimiz yılın güçlüklerine 

rağmen Gaziantepli sanayicilerin kararlılıkla üretmeye devam 
ettiklerini kaydetti. Gaziantep’in sanayi altyapısı ve ihracat-
taki başarısına dikkati çeken Ünverdi, “Yaşanan zorluklara 
rağmen 2018 yılında 7 milyar dolar sınırında ihracatla rekor 
kırdık. İhracat ayağımızın güçlü olması şehrimizin en büyük 
avantajı olarak öne çıktı. 2019 yılına da iyi başladık ve bu yılın 
ilk 4 ayında ülke ortalamasının çok üstünde ihracat gerçek-
leştirdik. Bu gelişmeler de gösteriyor ki Gaziantep’te sanayi 
çarkları hızla dönmeye devam ediyor. İnşallah hem üretimde, 
hem ihracatta attığımız yeni adımlarla sanayimizi büyütmeye 
devam edeceğiz. Ülkemiz ekonomisindeki toparlanma ile bir-
likte bu rakamları çok daha yukarı taşıyacağız” diye konuştu.

İstanbul Sanayi Odası (İSO) tarafından 
açıklanan, “Türkiye’nin 500 Büyük 
Sanayi Kuruluşu-2018 Araştırmasında”, 
Gaziantep’ten 24 firma yer alma 
başarısını gösterdi.

G
Gülsan Sentetik Dokuma San. ve Tic. A.Ş.
Köksan Pet ve Plastik Ambalaj San. ve Tic. A.Ş.
Sanko Tekstil İşletmeleri San. ve Tic. A.Ş.
Şölen Çikolata Gıda San. ve Tic. A.Ş.
Merinos Halı San. ve Tic. A.Ş.
Oba Makarnacılık San. ve Tic. A.Ş.
Naksan Plastik ve Enerji San. ve Tic. A.Ş.
Melike Tekstil San. ve Tic. A.Ş.
Süper Film Ambalaj San. ve Tic. A.Ş.
Çimko Çimento ve Beton San. Tic. A.Ş.
Mutlu Makarnacılık San. ve Tic. A.Ş.
Selçuk İplik San. ve Tic. A.Ş.
Şireci Tekstil San. ve Tic. A.Ş.
Lidersan Sağlık ve Gıda Ürünleri A.Ş.
Kartal Halı Tekstil San. ve Tic. A.Ş.
Beşler Makarna Un İrmik Gıda San. ve Tic. A.Ş.
Kadooğlu Yağ San. ve Tic. A.Ş.
Sanko Enerji San. ve Tic. A.Ş.
Sayınlar Gıda Maddeleri San. ve Tic. A.Ş.
Biska Tekstil San. ve Tic. A.Ş.
Gürteks İplik San. ve Tic. A.Ş.

FİRMA ADI
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Duayen sanayiciden teşvik 
önerisi

ONUKOĞLU, Ma-
kine İmalat Sa-
nayii Dernekleri 
Federasyonu’nun 
(MAKFED) dü-
zenlediği Makine 
Z i r v e s i -V i z y o n 
2030’da yaptığı 

konuşmada, zirvede sunulan bilgilerin 
moralini artırdığını kaydetti.

Firmaların artık üretimlerini sahiplen-
diğini ancak alınan önlemlere rağmen 
kamuda ve özel sektörde yerli üretimin 
yeterince tercih edilmediğini belirten 
Konukoğlu, “Türkiye’de yerli makine 
üretiminin satın almada tercih edilerek 
desteklenmesi gerekir. Devlet destek 
sağlıyor ama uygulamada karşılığı gö-
rülmüyor” dedi.

Makine sanayinin geliştirilmesinin 
okul yapımından baraj inşaatına kadar 
her zaman yerli üretim makine kulla-
nılmasının şart olduğunun altını çizen 
Konukoğlu, “Devlet, yerli üretimi des-
teklemek için yüzde 15’e kadar yüksek 
fiyattan alınmasına dahi karar verdi 
ama bırakın yüzde 15 yüksek fiyatı, sa-
nayici yüzde 25 ucuza verse alan yok. 

Bunun gerekçesi makinanın kalitesi de-
ğil” diye konuştu.

Katma değeri yüksek üretim yapılan 
sektörlerin desteklenmesi gerektiğini 
anlatan Konukoğlu, KOBİ’lere verilen 
teşviklerin artırılmasının “dişlileri ha-
rekete geçireceğini” ve bunun da büyük 
sanayiye bir nevi teşvik anlamına gele-
ceğine vurgu yaptı.

“Kim ne derse desin, Türkiye’nin önü 
açık, bu güçlüğü de atlatır” diyen Konu-
koğlu, el birliği ile hareket edilmesi ve 
öncelikle devlet başta olmak üzere her 

kesimin yerli sektörü tercih etmesi ge-
rektiğini bildirdi. Türkiye’nin her şeye 
rağmen çok iyi bir noktada olduğunu 
ifade eden Konukoğlu, teşvik uygula-
masında potansiyel taşıyan ilçelerin de 
değerlendirilmesi gerektiğini vurguladı.

Konukoğlu, “Ben yüzlerce teşvik gör-
düm. Çok da krizler gördük ama bun-
ların hepsi geçer. Kim ne derse desin 
Türkiye’nin önü açık. Biz bu durgunluğu 
da atlatacağız ama el birliği yapmamız 
lazım. Herkes mümkün olduğu kadar 
yerli malı kullanmaya gayret edecek” 
ifadelerini kullandı.

Devletin her zaman teşvik verdiğini, ancak her sektöre teşvik verilmesinin “teşviki teşvik 
olmaktan çıkaracağını” savunan SANKO Holding Onursal Başkanı Abdulkadir Konukoğlu, 

teşvik uygulamasında sektörlerin ihracattaki payının dikkate alınmasını istedi.

K
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Gaziantep’in
Mayıs ayı ihracatı artış gösterdi

AZIANTEPLI ihra-
catçıların Ocak-Mayıs 
döneminde büyük bir 
başarıya imza attığını 
kaydeden GSO Baş-
kanı Adnan Ünverdi, 
“Uluslararası pazar-
da risklerin arttığı, 

ekonomilerin yara aldığı bir dönemde 
firmalarımız her ay başarılarına yenile-
rini ekliyor. Gaziantep olarak pazardaki 
payımızı büyüterek yolumuza devam 
ediyoruz. Ancak geldiğimiz noktada 
kilogram birim fiyatlarımızı biraz daha 
artırmamız büyük önem taşıyor” dedi.

YILDIRIM: RAKAMLAR
BAYRAM YAŞATTI
GTO Yönetim Kurulu Başkanı Tuncay 
Yıldırım, Gaziantep adını dünyanın dört 
bir yanına duyuran ihracatçılarımızla 
gurur duyduklarını ifade etti. Mayıs ayı 
ihracat rakamlarının bayram yaşattığını 
belirten Yıldırım, “Mayıs ayı ülkemiz ih-
racatı için de Cumhuriyet tarihi ihracat 
rekorlarının kırıldığı bir ay oldu. İhra-
catçılarımız başarılarıyla çifte bayram 
yaşattı. Bu rakamlar istihdam olarak, aş 
olarak, refah olarak kentin her alanına 
yansıyacaktır” dedi.

KİLECİ: BÖLGE İHRACATI
YÜZDE 7,2 ARTTI
Güneydoğu Anadolu Bölgesinden Mayıs 
ayında %7,2 artışla 803 milyon dolarlık 
ihracat yapıldığını açıklayan GAİB Ko-
ordinatör Başkanı Ahmet Fikret Kileci, 
“Mayıs ayında Gaziantep ve bölge ih-
racatımız önceki yılın aynı ayına göre 
artış göstermiştir. Bu istikrarlı artışın en 
belirgin sebebinin ise artık dünya pa-
zarlarında yer bulmakta zorlanmayan, 
üretiminde teknolojiyi imkanları ölçü-
sünde kullanan azimli ihracatçılarımız 
olduğunu görüyoruz” dedi.

2019 yılı Mayıs ayı verilerine göre, Gaziantep, geçtiğimiz yılın aynı ayına göre 
yüzde 10,8 artışla 684 milyon 31 bin dolar ihracat gerçekleştirdi.

G
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GTO ve GSO’dan
sınırları aşan başarı 
Gaziantep Ticaret Odası (GTO), büyük bir başarı elde ederek Brezilya-

Rio’da düzenlenen Dünya Odalar Yarışmasında “Suriye Masası” projesi ile 
dünya birincisi oldu. Eğitim dalında ise Gaziantep Sanayi Odası’nın projesi 

finale kalırken ipi Avusturya göğüsledi.

10 ÜLKEDEN 45 milyon işletmenin tem-
sil edildiği Dünya Odalar Federasyonunun 
Brezilya-Rio’da 11. kez düzenlediği yarış-
mada 3 kategoride ödül verildi.
Eğitim, Girişimcilik ve Sıradışı Proje olmak 
üzere 3 farklı kategoride düzenlenen orga-
nizasyonda, 29 ülkeden 73 proje yarıştı. 

Her kategoride 5 projenin finale kaldığı yarışmada; Gazi-
antep Sanayi Odası, Steiermark Ticaret Odası (Avusturya), 
Cuenca Sanayi, Üretim ve İstihdam Odası (Ekvador), Cebu 
Ticaret ve Sanayi Odası (Filipinler), Abuja Ticaret ve Sanayi 
Odası’nın (Nijerya) yer aldığı eğitim kategorisinde Steier-

mark Ticaret Odası birinci oldu. Sıradışı Proje kategorisinde 
ise Gaziantep Ticaret Odası diğer finalistleri geride bıraka-
rak birinciliği elde etti.
Proje ve ödül ile ilgili bir değerlendirmede bulunan GTO 
Yönetim Kurulu Başkanı Tuncay Yıldırım dünyaya seslerini 
duyurarak Gaziantep’e bu ödülü getirecek olmalarının guru-
runu yaşadıklarını söyledi.
GSO Yönetim Kurulu Başkanı Adnan Ünverdi, finale kalarak 
büyük bir başarı gösteren Gaziantep’in iki güzide kuruluşu-
nun finallerde de Gaziantep’i en iyi şekilde temsil ettiğini 
belirterek, yarışma boyunca büyük bir heyecan yaşadıkla-
rını kaydetti.

1
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İş yaşamınıza nasıl başladınız?

Üniversitede okurken, özellikle son 
senemde Gaziantep’e dönüp, babama 
yardım etmeyi, burada pişmeyi, tecrü-
be ve deneyimlerinden faydalanmak 
konusunda senaryolarımı kurmaya 
başlamıştım. Üniversiteden sonra 
yurtdışında  yüksek lisans veya serti-
fika programları da ilgimi çekiyordu 
fakat mezun olmadan başvuramıyor-
dum. Önümde üç seçenek vardı: Yurt-
dışı, İstanbul veya Gaziantep’te kendi 
işimiz. İstanbul’da çalışmak pek ilgi-
mi çekmiyordu açıkcası. Şirket olarak 
yepyeni bir oluşumun eşiğindeydik 
ve bu beni fazlasıyla motive ediyor-
du. Gaziantep’e dönüp babamla aile 
işimizi başka bir sektörde daha büyüt-
meye karar verdik ve Eylül 2018’de 
Gaziantep’e döndüm.

Gaziantep’te faaliyette bulunduğu-
nuz sektörün şu anki durumu hak-
kında ne düşünüyorsunuz?

Şirketimiz inşaat ve gıda alanlarında 
faaliyet gösteriyor, ben gıda kısmı ile 
alakalı olduğumdan gıda ile ilgili du-
rumdan bahsetmek istiyorum. Gıda 
sektörü, özellikle süt ve süt ürünleri 
sektörü gerçekten çok dinamik ve müş-
teri odaklı bir sektör. Gaziantep özel-
likle son 10 sene içerisinde, civar iller 
ile birlikte çiğ süt üretiminde devlet 
teşvikleri ile birlikte potansiyeli yük-
selen bir il haline geldi. Gaziantep’te 
sektör her ne kadar müşteri potansiye-
li barındırsa da, bu bölgenin insanları 
batı illerine kıyasla kısıtlı bir süt ürün-
leri geçmişine sahip. Biz bu sektöre 
girerken Gaziantep’te uygun şartlar 
oluştuğu takdirde ciddi bir potansiyel 
olduğunu öngördük.. Devletin ciddi 
regülasyonları, vatandaşlardaki alım 
gücünün gün geçtikçe düşüşe geçmesi 
bizim sektörü iki taraftan sıkıştıran et-
kenler olarak karşımıza çıkmakta.

Yeni projeleriniz var mı?
Hedefleriniz nelerdir?

Bahsettiğim gibi, nihai hedefim; bu 

şehre bir süt ürünleri markası kazan-
dırmak ve zamanla ulusal bir marka 
haline gelebilmek. Yeni projelerim ara-
sında gerek ürün çeşitleri ile alakalı ol-
sun, gerek markalaşma ile alakalı her 
türlü reklam ve promosyon çalışmaları 
ile alakalı projeler var. Gıda sektörü 
derya deniz bir sektör, ileride oluşa-
bilecek farklı projeler var aklımda fa-
kat hedeflerime adım adım ilerlemek, 
özellikle içinde bulunduğumuz piyasa 
koşullarına göre hareket etmek, tem-
kinli olmak gerektiğini düşünüyorum.

Gaziantep ticaret hayatının ve sana-
yisinin gelişiminde sizin gibi genç 
girişimcilerin rolü nedir?

Ben şirketlerin yaşayan bir organizma 
olduğunu düşünüyorum  Bu organiz-
ma da bir hayat döngüsünden geçer; 
doğar, büyür, güçlenir, yaşlanır ve 
ölür. Şirketin hayat döngüsünde yöne-
timlerde gençlere söz hakkı, yetki ve 
sorumluluk verildiği takdirde döngü 
aynen devam etmekle kalmayıp, daha 
da sağlıklı noktalara varabileceği ka-
naatindeyim. Bizlerin edindiği taze 
bilgiler, dinamizm ve yeterlilikler sa-
yesinde Gaziantep sanayisi ve ticareti 
yeni ufuklara yelken açabilir yeter ki 
gemimizi doğru rotada ve süratte tu-
tabilelim. Eski-yeni çatışması değil de 
iki tarafın en iyi özellikleri bir potada 
eridiği takdirde ortaya ciddi bir değer 
çıkacağı kanaatindeyim.

GAGİAD’a üye olma amacınız nedir?

GAGİAD’a üye olma amacım, yukarı-
da bahsetmiş olduğum eski-yeni nesil 
etkileşiminin en güçlü temsilcisi ve 
bu şehrin vizyoner yüzü olduğunu, bu 
şehre hizmeti borç bilen, kurulduğu 
günden bu yana Gaziantep’teki iş ha-
yatının kurallarını değiştiren, destek-
leyen ve ilham veren bir yapıya sahip 
olduğunu bildiğim için bu oluşumda 
olmam gerektiğini hissettim ve başvur-
dum. Üyeliğe kabul ettiğiniz için oku-
yucularınızın huzurunda teşekkürü bir 
borç bilirim.

Yeni üyemiz

Mehmet KOÇER
20 Ekim 1995’te 

Gaziantep’te dünyaya 
geldim. 5 kişilik bir 

aileyiz, ben dahil 3 erkek 
kardeşiz, Abdülkadir 

ve Alper Koçer. İlkokul 
ortaokul ve liseyi Özel 

SANKO Koleji’nde 
okudum, üniversiteye 

hazırlık sürecinden 
sonra 2013 senesinde 

Koç Üniversitesi İşletme 
Bölümü’nü kazandım, 

2018’de mezun oldum, 
2018 Eylül ayında 

aile şirketimizde 
çalışma hayatına 

giriş yaptım, halen 
de aile şirketimizde 

çalışmaktayım.
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İş yaşamınıza nasıl başladınız?

Yurt dışı eğitimim bitince aile şirketimiz 
olan Baksan A.Ş firmasında yönetim ku-
rulu ve üretim departmanın da çalışma 
hayatına başladım. Şirketimiz de yeni 
nesil bilgi ve teknolojilerinden  6 sigma, 
5S ve yalın üretim tekniklerinin uygu-
lamalarından yöneticilerimizle birlikte 
sorumluyum.  

Gaziantep’te faaliyette bulunduğu-
nuz sektörün şu anki durumu hak-
kında neler düşünüyorsunuz?

İmalat sektöründe faaliyette bulunuyo-
ruz. Yıllarca ihmal edilen bu sektörün 
günümüzde yerli üretim ve kendi kendi-
ne yetebilirlik “kavramlarının gelişme-
siyle” popüler hale geldiğini gözlemli-
yorum. Ülkemiz açısından bu konunun 
önemli olduğunu düşünüyorum. Yetkin 
olmak bizi güçlü kılacaktır. Bundan son-
ra imalat sektörünün önünün daha açık 
olduğunu düşünüyorum.

Yeni projeleriniz var mı?
Hedefleriniz nelerdir?

5. Organize Sanayi bölgesinde 28.000 
metrekare bir alanda yeni tesisimizi 
kurma planımız var. Bir de Kilis Orga-
nize Sanayi Bölgesinde 10.000 met-
rekare inşaatı başlamak üzere olan bir 
başka yatırımımız daha var. Hedefimiz 
sektörümüzde seri imalat ve farklı ürün 
gamları ile kendimize avantaj sağlama-
nın peşindeyiz. Özellikle imalat prosesi 
açısından yaptığımız çok farklı bir iş ve 
yüksek teknoloji gerektiriyor. Önümüz-
deki yıllarda bu hedefimizi daha üstlere 
çıkarmayı amaçlıyoruz.  

Gaziantep ticaret hayatının ve sana-
yisinin gelişiminde sizin gibi genç is 
adamlarının rolü nedir?

Şüphesiz ki öncelikle enerjimizin en 
yüksek olduğu dönem. Teknolojiye 
ulaşım ve kullanım becerimiz var. Yeni 
gelişmeleri takip edebiliyoruz. Dünyada 
ki değişimleri daha çabuk algılayabili-
yoruz. Yabancı dil avantajı ile de  kay-
nakları  okuma ve değerlendirme çeşit-
liliğine sahibiz. Bunun yarı sıra tecrübe 
ve öngörü eksikliklerimiz var. Bu da 
büyüklerimizden iş hayatında bize öğre-
tecekleri  bir şey. Gaziantep her yönüyle 
tam bir ticaret şehri ve alt yapısı çok ge-
lişmiş bir şehir. Bunu bir avantaj olarak 
görüyorum.
Geleneksel değerlerimiz için de yeni 
nesil Gaziantep gençleri sağlam yetişi-
yor. Ben şehrimi seviyorum. GAGİAD’ın 
daha biz çocukken zihnimize oturttuğu 
dünya’da Türkiye, Türkiye ‘de Gaziantep 
felsefesine bağlıyım. Tüm çabam da bu 
yönde olacaktır.

GAGİAD’a üye olma amacınız nedir?

Benim GAGİAD Çocuk Kulubü ile baş-
layan bir üyeliğim zaten vardı. 2000’li  
yıllardan itibaren annem ve babamın 
GAGİAD üyeliğinden dolayı bende do-
ğal GAGİAD Çocuk Kulubü’ne üyeydim. 
Derneğin içinde büyüdüğümü söyle-
yebilirim. Tabii yeni durumda  benim 
için bir iş adamları derneği sosyal bir 
dernek. Ben, sahip olduğum değerlerle 
GAGİAD aracılığı ile ticari, ekonomik, 
sosyal iş birliğini geliştirme arzusunda-
yım. Ayrıca derneğimizde tecrübeli ve 
iş hayatında kazanımları yüksek üyeler 
mevcut, bunlardan da fırsat buldukça 
istifade etmek isterim.

Yeni üyemiz

Furkan BAKBAK

1994 Gaziantep 
doğumluyum. İlk-orta-

lise eğitim ve öğrenimimi 
Özel SANKO Okulları’nda 
tamamladım. Daha sonra 

Yeditepe Üniversitesi 
Makine Mühendisliği 
Bölümü’nü bitirdim. 

Aynı yıl ABD Los 
Angeles’ta Santa Monica 

College’da  2 yıl  Business 
Marketing  üzerine 
sertifika programı 
yaptım. Yüzme ve 

monopalet dallarında 
eğitim aldım. Sualtı 

sporları ve dalış lisansına 
sahibim ayrıca satranç 

ile ilgilenirim. SANMED,  
Asme (American Society 

Of Mechanical Engineers) 
ve Makine Mühendisleri 

Odası üyesiyim.
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